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PROCES VERBAL

Încheiat azi, 28 martie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului
Local al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 269/21. 03. 2023 a Primarului
municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 22 martie  2023.
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel  Jeler:  ”La ședință sunt prezenți  un număr de 21 consilieri.   Așadar,
ședința  noastră  este  legal  constituită. Doamna  consilier  Câmpeanu  Vlad  Ioana,
domnul  consilier  Ionuț  Horșa,  domnul  consilier  Medrea  Petru  Gabriel,  doamna
consilier Oltean Larisa Sabina, domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu și doamna
consilier Marcela Vâlcan participă la ședința de consiliu în regim de videoconfeință.
 Înainte  de  a  da  cuvântul  domnului  președinte,  vreau  să  supun  aprobării
dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 27
februarie 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă?
Abțineri?”
  ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,
Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului președinte ales – Alin Stanciu.”
  Alin Stanciu: ” Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi,  votul deschis
prin ridicare de mână pentru cei prezență în sală și votul prin apel nominal pentru
colegii  din  on  line.  Cine  este  pentru?  Împotrivă?  Abțineri?”Cine  este  pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind  supusă  la  vot,  această  propunere  a  fost  votată cu  21  voturi  pentru
Bucureștean  Narcisa  Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea
Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,
Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu
Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul  Sebastian,  Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela Vâlcan.”

Alin Stanciu: ”Domnilor consilieri,  doresc să precizez faptul că,  la lucrările
şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Teofila Țîr – director
executiv  Direcția  cheltuieli,   d-na  Claudia  Cânța  –  șef  Serviciu  investiții,    d-na
Monica Dicoi – director Direcția Creșe, d-na Crina Dumitrescu – director Direcția
Programe,  dl. Ciprian Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală,   d-na Delia Cristescu –
director  Direcția  de asistență  Socială,  dl.  Daniel  Stan  –  director  Direcția  tehnică,



dezvoltare,    dl  Mihai  Pripon – șef  Birou elaborare contracte,  dl.  Mihai  Morar –
consilier   Birou  elaborare  contracte,   dl.  Alexandru  Nicola  –  sef  Serviciu  public
comunitar  pentru  cadastru  si  agricultura,   dl.  Valentin  Onișoru  –  șef  Serviciu
urbanism, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-administrativ, dl. Izdrăilă
Gabriel – consilier Compartiment turism, dl. Călin Badiu – director Direcția venituri,
d-na  Andreea  Hârceagă  –  șef  Serviciu  Public  Comunitar  Local  de  Evidență  a
Persoanei, d-na andreea Groza – consilier Direcția Programe, d-na Maria Seeman –
manager  public,   d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciul  administrație  publică
locală,  juridic,  contencios,  d-na  Bucur  Beatrice  consilier  Serviciul  administrație
publică locală, juridic, contencios -  precum şi presa.”
 Pleșa  Gabriel:  ”Pe  ordinea  de  zi  avem  33 proiecte  și  capitolul  Diverse.
Suplimentar au fost introduse 2 proiecte:
 35.  Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  proiectului  cadru   ”Alba  Iulia  are
Skepsis pentru anul 2022”.

36. Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei  finanțări rambursabile
interne/externe în valoare de maxim 20000000 de lei în vederea realizării unor obiectiv
ede investiții de interes local.
 Supun aprobării dumneavoastră proiectul ordinii de zi cu modificările  aduse.
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 
 „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,
Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la
deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude
până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă
dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.”
 Sandu Cornel Stelian: ”La proiectul nr. 8  privind aprobarea cheltuielilor pentru
organizarea în municipiul Alba Iulia, în parteneriat cu Inspectoratul Școlar Județean
Alba a Olimpiadei Naționale de interpretare instrumentală, vocală și studii teoretice
muzicale  pentru  clasele  IX  -  XII  în  perioada  10-14  aprilie  2023
și  a  Olimpiadei  Naţionale  Interdisciplinare „Cultură  şi  Spiritualitate  Românească”
(limba  şi  literatura  română  şi  religie  –  
gimnaziu) în  perioada 26-30 aprilie 2023, nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 Medrea Bogdan: ”La proiectul nr. 18  privind aprobarea participării la finanţarea
obiectivului   ”Extindere  reţele  electrice  de  distribuţie  pe  strada  Orizont  18,   din
Municipiul  Alba  Iulia”  și  aprobarea  indicatorilor  tehnico-economici  și  la  proiectul
nr. 24.  Proiect de hotărâre  privind  aprobarea încheierii unei convenţii de constituire a
drepturilor de uz, servitute și acces la utilitățile publice în favoarea SC DISTRIBUȚIE
ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA, nu voi participa la dezbatere și la vot.”  



 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea

         ORDINE DE ZI:

 1.  Proiect  de  hotărâre  privind  înființarea  Centrului  Cultural  ”Creativ”  Alba
Iulia – Direcție municipală de cultură  
 2. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și statului de funcții al
Aparatului  de  specialitate  al  Primarului  Municipiului  Alba  Iulia   și  a  serviciilor
publice din subordinea Consiliului local începând cu luna aprilie 2023 
 3. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plată unor persoane 
 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statului  de  funcții  al  Creșei
Municipiului Alba Iulia aflată în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba
Iulia 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei I pentru repartizarea locuințelor
sociale disponibile de închiriat în anul 2023 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de repartiție pentru locuințele de
necesitate din Municipiul Aba Iulia pentru anul 2023 
 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului proiectului  “ INFIINTAREA
CENTRULUI DE COLECTARE  PRIN  APORT VOLUNTAR” in Municipiul Alba
Iulia” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 3
- Managementul deseurilor și înființarea Unității de Management a Proiectului 
 8.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cheltuielilor  pentru  organizarea  în
municipiul  Alba  Iulia,  în  parteneriat  cu  Inspectoratul  Școlar  Județean  Alba  a
Olimpiadei Naționale de interpretare instrumentală, vocală și studii teoretice muzicale
pentru  clasele  IX  -  XII  în  perioada  10-14  aprilie  2023
și  a  Olimpiadei  Naţionale  Interdisciplinare „Cultură  şi  Spiritualitate  Românească”
(limba  şi  literatura  română  şi  religie  –  
gimnaziu) în  perioada 26-30 aprilie 2023  
 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea  documentației tehnico-economice faza
DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  23 SC. A+B
 10. Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  24 SC. A+B 
 11.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  25 SC. A+B 
  12.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  28 SC. A+B



 13.  Proiect de hotărâre   privind  aprobarea   documentației tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  A3-A8 
 14.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza  DALI    și   a   indicatorilor   tehnico-economici,    pentru    obiectivul:
”CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  C1, C2, C3
 15.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza  DALI    și   a   indicatorilor   tehnico-economici,    pentru    obiectivul:
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  M1,M2 
 16.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea documentației  tehnico-economice-
faza  SF  și  a  indicatorilor  tehnico-economici   pentru  obiectivul  de  investiții:
“EXTINDERE  REȚEA   CANALIZARE   CU  RACORDURI  PE  STRADA
ARȚARULUI - MUNICIPIUL ALBA IULIA”   
 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza
SF și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de investiții: “EXTINDERE
REȚEA  APĂ CU BRANȘAMENTE PE STRADA ANINA ȘI EXTINDERE REȚEA
CANALIZARE  ȘI RACORDURI PE STRADA ANINA ȘI PĂDURII - MUNICIPIUL
ALBA IULIA”  
 18.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  participării  la  finanţarea obiectivului
”Extindere reţele electrice de distribuţie pe strada Orizont 18,  din Municipiul Alba
Iulia” și aprobarea indicatorilor tehnico-economici  
 19.  Proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  Zonal
"REGLEMENTARE ZONA MA3 ȘI L3A LA STRĂZILE MARIN PREDA ȘI ION
LĂNCRĂNJAN" - Municipiul Alba Iulia, Str. MARIN PREDA, F.N., județul Alba  
 20.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
"CONSTRUIRE  LOCUINȚĂ  FAMILIALĂ,  ANEXĂ  GOSPODĂREASCĂ   ȘI
ÎMPREJMUIRE" – Municipiul Alba Iulia, Str. IRIS, nr. 7, județul Alba
 21.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
"IMPLEMENTARE  PROIECT  -  ACHIZIȚII  DE  INSTALAȚII  ȘI  DOTĂRI  CU
ECHIPAMENTE ȘI UTILAJE INOVATOARE ÎN CADRUL CLAUS SERVICE SRL
DESTINATE RECUPERĂRII ÎN ECONOMIA CIRCULARĂ ȘI PRODUCȚIEI DE
PRODUSE  FINITE  DIN  MATERIALE  RECICLABILE  SORTATE
NEPERICULOASE  -  DEȘEURI  METALICE  FEROASE,  NEFEROASE  ȘI
CONEXE  ACESTORA,  INCLUSIV  RACORDURI  UTILITĂȚI,  ACCESE,
PLATFORME  DE  LUCRU,  CORP  CLĂDIRE  RECICLARE,  INSTALAȚIE
PANOURI  FOTOVOLTAICE,  ÎMPREJMUIRE,  ILUMINAT ȘI  LOGISTICĂ  DE
SUPRAVEGHERE" - Municipiul Alba Iulia, Str. GĂRII, nr. 10D, județul  Alba
 22. Proiect de hotărâre privind acordul  încheierii unui contract de închiriere
prin  licitație  publică  a  spațiului  în  suprafață  utilă  de  11,32  mp  aflat  în  incinta
imobilului (construcție) Bazin olimpic Alba Iulia,  bd Republicii,  nr.  3, Municipiul
Alba Iulia
 23. Proiect de hotărâre privind înființarea Secțiilor de ”Arc istoric” și ”Box”



din  cadrul  Clubului  Sportiv  Municipal  Unirea  Alba  Iulia  și  completarea
Regulamentului de Organizare și Funcționare al Clubului Sportiv Municipal Unirea
Alba Iulia   
 24. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii de constituire a
drepturilor de uz, servitute și acces la utilitățile publice în favoarea SC DISTRIBUȚIE
ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA 
 25. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr.55/2023 a
Consiliului local cu privire la aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil
(teren) situat în Alba Iulia,str.Libertății 
 26. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere  nr.55.652/2020 încheiat  între  municipiul  Alba Iulia  și  SC MIREL COFFE
SHOP SRL 
 27. Proiect de hotărâre privind  aprobarea vânzării prin negociere directă a unui
imobil (teren) situat în Alba Iulia,str.Andrei Mureșanu, nr.85 
 28.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
Prefectului județul Alba a cotei de  11/695 mp teren intravilan  înscris în CF.nr.72866
- C1-U54  Alba Iulia cu nr.topo.2528/a/30/VI situat în Alba Iulia, str.Gheorghe Șincai
nr.11, Bl.A7 , Ap.6, Jud. Alba  în favoarea numitei Gașpar Adela Monica
 29. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.101583 în suprafaţă de 82 mp, aferent străzii
Alexandru  Odobescu  aflat  în  proprietatea  numiților  Șteau  Marcel-Lucian,  Șteau
Ramona-Violeta, Colcer Adrian și Colcer Florina  
 30. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.116472  în suprafaţă de 49 mp, aferent străzii
Viadana  aflat  în  proprietatea  numiților  Dimofte  Gabriel-Eugen  și  Dimofte  Delia-
Lucreția
 31.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
prefectului  județului  Alba  a  suprafeței  de  417  mp  teren  intravilan  înscris  în
CF.nr.72036  –  Alba  Iulia  cu  nr.topo.  2639/2/17/2/1  situat  în  Alba  Iulia,  str.Calea
Motilor nr.56, Jud.  Alba  în favoarea numitilor Botnari Alexei și  Botnari Mihaela
Ioana
 32.  Proiect  de hotărare  privind  admiterea plângerii  prealabile înregistrată  la
Primăria municipiului  Alba Iulia sub nr. 23639/02.03.2023,  formulată de către  Ilcu
Daniel Ioan împotriva Hotărârilor nr. 58/2023, a Consiliului Local al municipiului
Alba Iulia
 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  alegerea  președintelui  de  ședința  care  va
conduce lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada aprilie –
iunie 2023 
 34. Diverse 
 1.  Raportul de activitate nr.  31087/20.  03.  2023 a domnului  primar – Pleșa
Gabriel Codru
 2. Avizează amplasamentul propus pentru "CONSTRUIRE STAȚIE DE BAZA
PENTRU SERVICII DE COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia,
Extravilan, CF 75078
 3. Avizează amplasamentul propus pentru "CONSTRUIRE STAȚIE DE BAZA



PENTRU SERVICII DE COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia,
Extravilan, CF 84069
 4.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "CONSTRUIRE  STRUCTURI
SUPORT  PENTRU  STAȚII  DE  BAZA  ȘI  INSTALARE  ECHIPAMENTE  DE
TELEFONIE MOBILĂ" -  Municipiul  Alba  Iulia,  Str.  MIHAI  VITEAZU,  nr.  31,
județul Alba
 5.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "CONSTRUIRE  STRUCTURI
SUPORT  PENTRU  STAȚII  DE  BAZA  ȘI  INSTALARE  ECHIPAMENTE  DE
TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bulevardul ÎNCORONĂRII, nr. 3,
județul Alba
 6.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "AMPLASARE  STAȚIE  FIXĂ
TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bd-ul REVOLUȚIEI 1989, nr. 85,
Bl. MV7, județul Alba
 7. Avizează amplasamentul propus pentru "MONTARE SIGLE ROTARY LA
INTRĂRILE  DINSPRE  TEIUȘ  ȘI  SEBEȘ"  -  Municipiul  Alba  Iulia,  str.
ALEXANDRU IOAN CUZA și șoseaua E81, județul Alba
 35.  Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  proiectului  cadru   ”Alba  Iulia  are
Skepsis pentru anul 2022”.
 36. Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei  finanțări rambursabile
interne/externe în valoare de maxim 20000000 de lei în vederea realizării unor obiective
de investiții de interes local.

 Pleșa Gabriel: „O singură rugăminte. Suntem foarte mulți. Ca să nu vă ținem
două ore cât durează o ședință, o să începem cu capitolul Diverse. Sunt prezenți în
sală locuitorii din Micești. Dânșii sunt nemulțumiți datorită faptului că se dorește
amplasarea unor echipamente de telefonie mobilă în extravilanul localității.”

 Iau cuvântul locuitorii cartierului Micești nemulțumiți de amplasarea acestor
antene.
 În urma discuțiilor, va avea loc o întâlnire cu reprezentanții firmei de telefonie
mobilă, reprezentanții Primăriei Alba Iulia și locuitorii din Micești.”

Pleșa Gabriel:  ”Ne continuăm ședința.  Am următoarea rugăminte la domnul
președinte.  Datorită  faptului  că  mai  avem oameni  în  sală  care  sunt  interesați  de
proiectul nr. 8, cel cu bursele, aș propune să luăm punctul 8. Și mai avem o problemă.
E acel punct cu creditul  pe care aș dori să îl discutăm. De ce? Practic, e doamna
Teofila  care  e  într-un  concediu  medical,  în  convalescență.  Nu  aș  vrea  să  o  mai
ținem.”

Alin Stanciu: ”Așadar, discutăm punctul nr. 8.”
Sandu Cornel Stelian: ”La acest proiect nu voi participa la dezbatere și la vot.”

 8.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cheltuielilor  pentru  organizarea  în
municipiul  Alba  Iulia,  în  parteneriat  cu  Inspectoratul  Școlar  Județean  Alba  a
Olimpiadei  Naționale  de  interpretare  instrumentală,  vocală  și  studii  teoretice
muzicale  pentru  clasele  IX  -  XII  în  perioada  10-14  aprilie  2023



și  a  Olimpiadei  Naţionale  Interdisciplinare „Cultură  şi  Spiritualitate  Românească”
(limba  şi  literatura  română  şi  religie  –  
gimnaziu) în  perioada 26-30 aprilie 2023.   
 Se dă cuvântul d-nei Maria Seeman – manager public  – care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Părăsește ședința domnul consilier Ionuț Horșa și doamna consilier Câmpeanu
Vlad Ioana. 

 Maria Seeman:  ”Bună ziua. Îmi cer scuze. Este vorba de proiectul prin care
vom propune să susținem  finanțarea a două evenimente importante care vor avea loc
în Alba Iulia. Este vorba de două olimpiade naționale și cu ocazia asta aș vrea să îi
prezint pe reprezentanții celor două instituții de învățământ care vor găzdui cele două
olimpiade  naționale.  Este  vorba  de  Liceul  de  Arte  Regina  Maria.  Este  vorba  de
domnul director fonoage și doamna inspector școlar pentru arte – doamna director
Daniela  Rus  care  sunt  prezenți  aici.  Și  din  partea  Seminarului  Teologic,  domnul
director Pintea care nu este prezent aici.  În schimb, avem două doamne inspector
școlar. Doamna Popa Laura – inspector școlar de religie și doamna Gâlea Gabriela –
inspector de limba română. Dacă sunt întrebări legate de aceste două evenimente?”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Să modificați suma. Este 73 și trebuie 93.”
 Maria Seeman: ”Da. Avizul comisie de buget vizează toată suma solicitată de
Inspectoratul Școlar Județean, respectiv 93197 mii.” 
 Alin Stanciu: „Alte discuții? Nu sunt. Supun la vot proiectul de hotărâre cu suma
de 93197. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel,  Marean Vasile Claudiu, Medrea Bogdan,
Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Sabina  Larisa,  Popescu  Emil
Antoniu, Rotar Corina, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae,
Vâlcan Marcela. Domnul consilier Sandu Cornel Stelian nu a participat la dezbatere și la
vot.  

Ia cuvântul domnul director Fonoage.

 S-a adoptat Hotărârea nr.  121/2023

 Revine on line domnul consilier Ionuț Horșa și doamna consilier Câmpeanu Vlad
Ioana. 

Alin Stanciu: ”Trecem la proiectul nr. 1.”



 1.  Proiect  de  hotărâre  privind  înființarea  Centrului  Cultural  ”Creativ”  Alba
Iulia – Direcție municipală de cultură  
 Se dă cuvântul domnului Izdrăilă Gabriel – consilier Compartiment turism  - care
prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
 Gabriel Izdrăilă: ”Este vorba de înființarea unei instituții publice de cultură de
interes  local  cu  personalitate  juridică  aflată  în  subordinea  Consiliului  local  al
municipiului Alba Iulia. În această direcție va funcționa  Serviciul evenimente, turism
care  va  fi  preluat  din  aparatul  propriu  al  Primarului,  Muzeul  Palatul  Principilor
Transilvaniei care este  asumat și în proiectul de restaurare al Palatului Principilor. Și un
birou de management de operațiuni. Am să îl rog pe domnul director de la Muzeul Astra
și președinte al Rețelei Naționale al Muzeelor din România să vă spună câteva cuvinte
despre acest muzeu.”

Ia cuvântul domnul Ciprian Ștefan  - director al Muzeului Astra Sibiu.

Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu aș avea doar o întrebare, nu neapărat  pe ceea ce
înseamnă înființarea Direcției, acolo din punctul meu de vedere nu comportă discuții, ci
în ceea ce vizează numărul maxim de posturi. Și noi am discutat chiar și cu domnul
Bogin. Și aș vrea să fiu sigur că ceea ce am înțeles eu din discuții se confirmă prin
proiect. La ora actuală sunt 20 de posturi pe Serviciul de evenimente. Numărul maxim
de posturi  pentru  aparatul  centrului  va fi  de  47.  Pentru proiectul  aferent  restaurării
Palatului Principilor am înțeles că era obligatoriu să se angajeze  15 persoane pe Palatul
Principilor.”
 Andreea Groza: ”În cererea de finanțare am plecat cu o propunere minimală care a
fost ceea ce s-a putut la momentul scrierii  și recomandată de proiectant, care nu este
specialist în funcționarea muzeelor. Avem o versiune actualizată. Acele posturi, trebuie
angajate persoane pe acele posturi până la finalul celor cinci ani de sustenabilitate. Anul
acesta, în limita bugetară pe care o avem și pentru a ne îndeplini obligațiile contractuale,
noi  vrem  să  mergem  cu  o  versiune  redusă,  strict  necesară  pentru  deschiderea  și
introducerea  în circuitul public  și pentru realizarea dosarului de acreditare pe care noi
trebuie  să  îl  depunem  la  Ministerul  Culturii,  conform  ordinului  în  baza  căruia
funcționează muzeele din România.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Deci, să înțeleg că se vor înființa posturile dar nu se vor
ocupa până la finalul celor cinci ani?”
 Andreea Groza: ”Da.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Bun. Și în baza auditului care s-a făcut, de actualizare a
numărului de posturi, câte posturi au rezultat necesare?”
 Andreea Groza: ”19.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”19. Ar fi 20 cu 19 plus 6 de conducere.”
 Andreea Groza: ”Și cu mențiunea că în ceea ce privește aceste posturi de pe
muzeu, pe secțiunea de muzeu noi am propus doar specialiști, tocmai pentru că partea
cealaltă de resurse umane,  achiziții,  vor veni din terțiarul mare și  nu supraîncărcăm
structura muzeului.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Ieri în comisia de buget am ridicat o problemă vis a vis  de
regulament,  de cuvântul  vector.  Știu colegii.  Le-am povestit  acolo.   Aseară am mai



parcurs un pic regulamentul și am mai găsit anumite mici discrepanțe. Mici, mari. De
exemplu,  nu  văd  logic  ca  timp,  cum am putea  în  maxim 30  de  zile  să  solicităm
rectificare bugetară când tot parcursul de a se crea ca persoană juridică înseamnă o lună
și jumătate - două. Ori nu putem face rectificare bugetară până nu avem entitatea. Și
atunci amendamentul meu ar fi azi, dacă timpul nu presează, să amânăm acest proiect.
Cel puțin eu, din punct de vedere juridic, eu nu pot să spun că l-am înțeles și nu am văzut
nici un fel de semnătură a juridicului pe acest proiect la partea de specialitate. Deci,
amendamentul  meu este să amânăm acest proiect.”
 Andreea Groza: ”Doar din perspectiva contractului de finanțare vă fac o mențiune
și  atât.  Din perspectiva contractului  de finanțare,  noi  ar  fi  trebuit  să  întroducem în
circuitul public la 1 iulie. Maxim putem întârzia o lună  cu explicații pe care noi ca și
echipă de implementare ni le vom asuma. Dar ca la 1 august, în versiunea cea mai
neagră, noi să deschidem în circuitul public acest palat. El trebuie să pună la dispoziția
publicului un spațiu curat, cu utilități trecute pe municipalitate, cu oameni care trebuie să
plătească facturile, cu oameni care să înceapă să organizeze. Și atunci, discuția noastră și
cu colegii de la resurse umane a fost că din punctul nostru de vedere, pentru personalul
care necesită să funcționeze pe avarie și să deschidă la 1 august, ar trebui ca la finalul
lunii mai să fie finalizate concursurile de ocupare și să încheie contracte de muncă pe
acele posturi din muzeu, care sunt absolut necesare.”
 Ștefan Bogin:  ”Numai puțin.  Cred că termenul de 30 de zile este un termen
asumat  și  chiar  îl  putem respecta,  în  sensul  în  care  procedurile  pentru  a  dobândi
personalitate juridică sunt sumare. Și se dobândește personalitate juridică  de la data
înregistrării  la  registrul  comerțului.  Avem  elemente  de  patrimoniu,  avem  structura
funcțională a centrului iar ceea ce înseamnă documentație și așa, avem direcție juridică,
o persoană  care va fi delegată  de domnul primar. Și cred că ne putem încadra în 30 de
zile pentru a dobândi personalitate juridică.”
 Marius Filimon: „Am avut și noi o discuție cu colegii noștri consilieri pe acest
subiect  și  am ajuns la  concluzia  că Alba Iulia are nevoie de o asemenea structură,
indiferent cum se va numi. Că am auzit tot felul de discuții, creativ, necreativ. Solicitarea
noastră ar fi, la fel ca și a doamnei Dana Nanu, să amânăm acest proiect. Că vrem un pic
să discutăm. E laborios, documentația e stufoasă. Nu au avut timp toți colegii  să îl
parcurgă în amănunțime. Haideți să discutăm în amănunt. Asta este concluzia la care am
ajuns noi. Repet. Credem că avem nevoie de un asemenea centru. Poate venim cu idei
noi. Cred că ar trebui să discutăm puțin mai în amănunt.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu aș avea o întrebare. Sunt de acord cu înființarea, nu
neapărat pentru a vinde suveniruri, ci pentru a pune în valoare patrimoniul. Dar nu am
înțeles amendamentul doamnei Nanu. Care ar fi motivul principal pentru care propune
să îl amânăm?”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Din câte am înțeles eu, toată lumea de la masa aceasta e de
acord cu înființarea centrului. Nimeni nu zice că nu ar trebui să îl înființăm. De exemplu,
în momentul acesta nu știu dacă ar fi ok direcție sau serviciu. Sunt multe liniuțe din
regulament pentru care, sincer, eu personal din punct de vedere juridic eu nu le-am putut
înțelege.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Cu privire la acest lucru ne poate spune domnul Bogin, că
mie dânsul mi-a explicat. Trebuie să aibă personalitate juridică. Simplu. Dacă trebuie



personalitate juridică, trebuie să fie direcție.”
 Nanu  Dana  Elisabeta:  ”Nu  e  adevărat.  Și  serviciul  poate  avea  personalitate
juridică.”
 Pleșa Gabriel: ”Cred că nu s-a înțeles.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Tocmai de aceea să amânăm.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Eu o să susțin în continuare punctul de vedere avut și în
comisia de buget. Din punctul meu de vedere, ce lipsește în acest proiect? S-a făcut
într-adevăr un audit, un studiu legat de câte locuri de muncă e nevoie. Dar având în
vedere că muzeul funcționează la capacitate  de 20%, ținând cont că posturile care se
doresc a fi cuprinse în organigramă nu se vor ocupa acum, din punctul meu de vedere ar
fi fost bine să existe un audit legat de serviciul existent deocamdată în Primărie și văzut
la nivelul acestor posturi. Ce se poate prelua cu personalul existent din structura și din
obligațiile  proiectului  pe  partea  de  sustenabilitate,  ce  lipsește.  Iar  pentru  a  putea  fi
îndeplinite condițiile de sustenabilitate și înființată, modificată structura serviciului din
acest punct de vedere. Pornit pas cu pas în așa fel încât  să avem o bază  cu cele mai mici
cheltuieli care pot fi realizate în acest moment, în așa fel încât să existe o variantă de a
începe activitatea, de a face promovare,  stabili  contacte și  să poți să pornești  cu o
strategie cât de cât coerentă. Mai mult, pe partea de venituri, din ceea ce își propune
această  direcție,  din  punctul  meu  de  vedere  trebuie  o  abordare  unitară  în  favoarea
orașului, activitatea de turism trebuie să conducă la dezvoltarea întregii comunități și a
agenților economici. Nu trebuie această direcție să se transforme într-un concurent al
micilor afaceri care desfășoară activități în zonă. Și ar fi bine să se completeze și să
existe o strategie coerentă și o abordare obiectivă și o promovare a tuturor activităților.
Iar partea de acreditare se poate face   și din perspectiva de serviciu. Ar trebui să existe o
strategie coerentă în care să se vadă toate aceste activități.”
 Crina Dumitrescu: ”Există un brand al orașului. Dumneavoastră ar trebui să știți.
Care este pus la dispoziția tuturor, inclusiv al investitorilor.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Știu ce există. Știu că e brandul respectiv. Eu vorbesc de
strategia de la nivelul Primăriei și la calitatea de implementare în parteneriat cu agenții
economici.  Discutăm totuși  de  aprobarea  unei  structuri  înainte  de  a  cunoaște  toate
cifrele. Tocmai de aceea este bine să existe o abordare cât mai economă din acest punct
de  vedere.  Și  insist  pe  partea  de  luare  în  considerare  a   variantei  de  serviciu   cu
adăugarea acelor posturi necesare strict pentru acreditare.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: ”Vreau să ating și eu două subiecte  care nu au fost
spuse. În primul rând vreau să îi felicit pe toți cei care au dat strălucirea pe care am
găsit-o  în scurta vizită la acest Palat al Principilor. Este un lucru minunat. Mă bucur
foarte mult. Este un câștig enorm de mult și un potențial extraordinar de mare pe care
acești  restauratori l-au dat comunității.  Dar mi-aș dori foarte mult să existe un plan
foarte, foarte bun pentru a exploata la maxim acest potențial, pentru că altfel ne-am bate
joc de tot ce s-a lucrat și tot ce înseamnă acest palat. Cred că acest palat ar trebui prins
într-o stategie foarte clară, complexă  cu tot ceea ce înseamnă Cetatea Alba Iulia, nu doar
acea zonă. Vă mulțumesc și felicitări încă odată.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Înțeleg necesitatea unui plan. Ce nu înțeleg este de ce
ducem discuția? Chiar vrem să facem bani din cultură? Că nu avem un busines plan ca
să vedem care sunt banii care se întorc în primărie din cultură?Că de fapt, despre asta



este vorba. Adică, din DAS vrem să facem bani? Sau din transportul în comun facem
bani?”
 Lupea Gabriel: ”Am dus discuția unde probabil ne-am dorit-o. La segmentul  care
este  foarte  sensibil  pentru  noi  toți,  pentru  albaiulieni,  la  cultură,  implementarea
proiectelor, la revigorarea orașului, a municipiului. E normal și sunt de acord. Și eu îmi
doresc să se facă în Alba Iulia, să se facă lucruri bune, să se atragă fonduri europene, să
se reabiliteze clădiri istorice. Am reabilitat cetatea. Reabilităm acum alte monumente de
interes care e bine să le punem în valoare și să le oferim publicului larg. Dar eu cred că
am pornit discuția de la altceva. Ca să fim mai pragmatici. De ce să facem direcție și nu
serviciu? Că trebuie să investim, că trebuie să reabilităm, trebuie să punem în valoare,
trebuie să colectăm bani! Că îi  colectăm de la cultură, că îi colectăm de la bazinul
olimpic, unde și acolo s-ar putea face alte lucruri, dar asta e o discuție separat, să ne
explice un specialist. Domnul Bogin sau altcineva, de ce trebuie făcută direcție și nu e
suficient să păstrăm serviciul!”
 Bogin Ștefan: ”Prin programul cu derulare europeană care se află în derulare și
urmează să se finalizeze la 30. 09. 2023 ne-am asumat obligația contractuală să creăm o
instituție, un terțiar cu personalitate juridică în care să fie angajați cel puțin 15 oameni.
Printr-un audit, în octombrie 2022, specialiștii în domeniu ne-au spus că nu e insuficient
15 persoane și că ar fi nevoie de 19 specialiști. Articolul 5 din codul administrativ ne
spune foarte clar  că  în  aparatul  de specialitate  al  primarului  nu poate  funcționa un
serviciu care să aibă personalitate juridică. Singura formă prin care poate funcționa un
terțiar este direcția. Deci, nu avem o altă formă de organizare a acestei entități decât cea
în direcție în subordinea Consiliului local. Legea, codul administrativ nu ne permite  să
funcționeze ca serviciu în cadrul aparatului de specialitate al primarului.”
 Alin  Stanciu:  ”Doamna  Nanu!  Rămâne  amendamentul  dumneavoastră  de
amânare a acestui proiect?”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Da.”

Alin Stanciu: „Alte discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot propunerea de
amânare a acestui proiect. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu   14 voturi pentru amânare Sandu
Cornel  Stelian,  Corina  Rotar,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean
Claudiu,  Ioan Fulea,  Alin  Stanciu,  Nanu Dana  Elisabeta,  Marius  Filimon,  Bărbuleț
Narcisa Ioana,  Ionuț Horșa, Oltean Sabina Larisa, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela
Vâlcan,  5  abțineri  Sergiu  Nicolae  Vârtei,  Medrea  Petru  Gabriel,  Dumitru  Nicolae
Alexandru,  Florea  Victor  Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela  și  2  voturi  împotrivă  Medrea
Bogdan, Popescu Antoniu Emil.”

 Florea  Victor  Paul:  ”Am  o  rugăminte  la  acest  proiect.  Să  ni  se  pună  la
dispoziție pe drive niște documente prin care s-au creat posturile respective. Eu nu
am văzut detaliile. Vreau să văd detaliile.”

 Alin Stanciu: ”La solicitarea domnului primar, trecem la proiectul nr. 36.”

 Paraseste sedinta doamna consilier Oltean Sabina Larisa.



 36. Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei  finanțări rambursabile
interne/externe în valoare de maxim 20000000 de lei în vederea realizării unor obiective
de investiții de interes local.
 Se dă cuvântul  d-nei  Teofila Țâr – director  Direcția  cheltuieli  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Teofila Țâr: ”Bună ziua. Legat de proiectul privind contractarea unui credit pentru
obiectivul pe care dumneavoastră îl cunoașteți. Este vorba de Lumea Nouă, Gheorghe
Șincai. Am înțeles că la o ședință de la începutul lunii martie a fost introdus acest proiect
pe ordinea de zi și că ați primit  informațiile necesare de la consultantul financiar care de
altfel  și  acum  e  prezent.  Ați  fost  informați  că  nu  se  pot  iniția  proceduri  pentru
contractarea unui credit decât în momentul  în care există o aprobare în consiliu local,
există hotărâre de aprobare a contractării acelui credit. Și faptul că contractarea unui
credit  de la o bancă comercială presupune un timp destul de îndelungat. Adică, 2 – 3
luni.  Ați solicitat informații care v-au fost puse deja la dispoziție.  Acum ați solicitat
dumneavoastră, domnilor consilieri, gradul de îndatorare la momentul curent. Acum,
fără   nici  un  alt  împrumut  decât  cele  contractate  anterior.  Ați  solicitat  gradul  de
îndatorare  având  în  vedere  faptul  că  s-au   contractat  cele  20  de  milioane.  Și  cu
împrumutul, cel care a fost în discuție de la BERD. V-au fost puse la dispoziție de
dimineață. Sper că ați văzut că cel mai mare grad, gradul de îndatorare în condițiile
contractării împrumutului doar de 20 milioane este de 13,7%. Și în condițiile în care s-ar
contracta  și  împrumutul  de  la  BERD  ar  fi  de  15,43%.  Dacă  dumneavoastră  aveți
neclarități  pe  marginea  acestui  împrumut,  domnul  Miron  este  consultantul  nostru
financiar.  Este în on line cu noi și  vă poate răspunde  în lux de amănunte la toate
întrebările  și toate neclaritățile dumneavoastră.”
 Domnul Miron: ”Mă bucur că mă aflu alături de dumneavoastră și azi. Am niște
noutăți  față  de  data  trecută.  Am  organizat  procese  similare  de  selecție  bancară  în
municipiul Reșița și lângă dumneavoastră, la Sebeș.  Ratele de dobândă pe care le-am
obținut și pe care estimăm că le vom obține  și la dumneavoastră în urma licitației se
încadrează undeva între euribor  plus 1,8,  până la euribor plus 2,5,  2,6,  2,9. Acestea
sunt ofertele pe care le-am obținut. Deci, în acest interval am primit ofertele bancare.
Euriborul este azi 3,28 și la asta se adaugă cel de 1,8 până 2,2 și ceva la sută. Deci, cam
asta este dobânda la care ne așteptăm, undeva în jur de 5 – 5,1% calculată la momentul
de azi. Tot la fel, și la orașele care le-am pomenit, am solicitat un credit în euro pe 12 ani,
cu o structură similară   cu cea  pe care  am propus-o și  consiliului  local.  Adică,  cu
rambursări  trimestriale  și  cu posibilitatea  utilizării  doar  atunci  când avem nevoie și
evident pe parcursul celor doi ani de tragere. La sfârșit nu este obligatorou să îi utilizăm
pe toți. Îi poți utiliza doar 5 milioane din cele 20. Iar rambursările se fac în rate egale pe
întreaga durată de 10 ani rămași. Cam acestea ar fi noutățile față de data trecută. 
 Cu permisiunea dumneavoastră aș dori să vă prezint  și un grafic. Sumele care se
vor plăti anual variază  între 6 – 7 milioane și până la 24 milioane în acest an de vârf
2026. Evident, pe măsură ce criza financiară și partea aceasta de Europă va intra  sub un
palier constant, ne așteptăm ca ratele de dobândă să mai scadă. Din nefericire, la lei nu
ne așteptăm  ca ele să scadă sub 5%. În schimb, la euro ne așteptăm să scadă  undeva
euriborul să ajungă la valoarea istorică de 1 – 1,5 până la maxim 2%. În perspectiva
imediat următoare, v-am spus că va exista o zonă de palier și începând din anul 2025



vom asista la o scădere a acestei rate  de dobândă. Calculele pe care le aveți aici cu
aceste  valori  totale  însumând  dobânzi  plus  rate  de  rambursat  la  toate  creditele  și
obligațiunile  existente,  sunt  calculate  pe  niște  valori  de  azi.  Deci,  pe  niște  valori
maximale de dobânzi  când vorbim de un robor de peste 6, aproape 7%  și de 1 euribor
care este 3%. Deci, observați că valoarea maximă chiar în aceste condiții ar fi undeva la
25 milioane lei/an în anul 2026. Asta înseamnă aproximativ 2 milioane de lei pe lună.
Pentru orice alte elemente, vă stau la dispoziție pentru clarificări.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Domnul Miron! Ziceați că marja variază între 1,8 și 2,9?”
 Domnul Miron: ”Marja peste euribor.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Ne mai spuneți odată? Vă rog!”
 Domnul Miron: ”Marja peste euribor pe care am obținut-o acum.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Variază între 1,8 și 2,9?”
 Domnul Miron: ”Da. Variază de la bancă la bancă între 1,8 până la 2,5 – 2,6.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și asta e la bănci diferite?”
 Domnul Miron: ”Da.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Ok. Că asta nu am înțeles. Deci, mai multe oferte de la
bănci diferite. Ok. Mulțumesc.”
 Alin Stanciu: ”Alte întrebări din partea colegilor?”
 Medrea Bogdan: ”O întrebare scurtă. Până la această oră, pentru lucrarea pentru
care se ia acest împrumut, cât ați decontat din ea? Aveți o idee?”
 Teofila Țâr: ”Există un grafic. Colegii mei au graficul de lucrări. Colegii mei știu
exact.”
 Crina Dumitrescu: ”Deci, la acest moment, pe contractul principal pe care îl avem
cu Tobimarul este executat 20% și este  în partea de infrastructură  și sunt din cheltuielile
eligibile. Iar din neeligibile sunt undeva la 1%.”
 Medrea Bogdan: ”Considerați că dacă o clădire e abia ieșită din pământ, ai 20%?”
 Crina Dumitrescu: ”Dar acolo nu este numai centru multifuncțional. Acolo mai
sunt și alte obiective  la care deja s-au făcut fundațiile, deja s-au pus utilitățile. Deci, de
acum încolo, conform graficului pe care el l-a dat, constructorul la semnarea contractului
prevede exact aceste termene. Deci, deocamdată nu avem dubii că nu le-ar respecta.”
 Medrea Bogdan: ”Deci, este un proces verbal de recepție parțial la această oră?”
 Crina  Dumitrescu:  ”Nu.  Nu facem proces  verbal  de  recepție  parțială.  Facem
situații de lucrări pe care le primim și le plătim.”
 Medrea Bogdan: ”Și confirmate de dirigintele de șantier.”
 Crina Dumitrescu: ”Corect.”
 Medrea Bogdan: ”Pentru că la această oră, cel puțin ce se vede la fața locului, nu
este ieșit din pământ.”
 Crina Dumitrescu: ”Noi am organizat o vizită tocmai pentru a vedea care este
stadiul lucrărilor. Deja se aduc pilonii pentru centrul multifuncțional, acele prefabricate
care se realizează la aiud sunt plătite deja și urmează să le pună. Dacă vă uitați un pic pe
documentația tehnică, o să vedeți că și soluția care este aleasă este tocmai pentru a putea
finaliza.”
 Alin Stanciu: ”Am o întrebare. Dumneavoastră puteți plăti ceva în avans?”
 Crina Dumitrescu: ”Conform contractului, așa cum a fost făcută licitația pe ntru
construire pe ansamblu, deci pe cele cinci obiecte, a existat această posibilitate prevăzută



în contract să se achite  un avans. Și de aceea el a putut să își plătească prefabricatele și
materialele. Și mai există încă o facilitate, într-adevăr, de care încă nu a beneficiat dar
este prevăzută în contract, de a-și putea achiziționa toate echipamentele sau materialele
fără să fie puse în execuție pe o garantare. Dânsul încă nu a solicitat acest lucru.”
 Alin Stanciu: ”Dar dumneavoastră trebuie să aveți dovada că el a achiziționat
acele echipamente. Adică, trebuie să le verificați prin facturi și prin vizite. De aceeea este
această întrebare din partea colegului și din partea mea. Pentru că am făcut  vizita pe
șantier și am constatat că sunt obiective care nu se încadrează la cei 34 – 20 și ceva la
sută. Adică, în pământ sunt introduse niște pahare de fundație din prefabricate și niște
fier beton aranjat, pregătit pentru a se turna fundația. Adică, nimic nu este aferent la 30 și
ceva la sută. Poate noi nu înțelegem. Ne cerm scuze. Dar mai bine întrebăm.”
 Crina Dumitrescu: ”Este o medie făcută între toate obiectivele care sunt acolo.
Cele cinci.  Este vorba și  de acel ansamblu care într-adevăr este și  lucrarea cea mai
anevoioasă. Acolo nu este 30%. Pentru că practic, până când vezi toți acei metri pătrați
ridicați   și  acoperișul  făcut,  acolo va avea ponderea cea mai  mare.  Dar  în schimb,
celelalte obiecte care țin de noul talcioc  și de terenul de sport, aleile verzi, inclusiv
utilitățile pentru care noi am avut temerile cele mai mari că nu o să primim  avizele în
timp ca să putem să facem utilitățile prima dată  (gaz, curent) și de abia după aceea să
începem să construim peste. Deci, într-adevăr centrul multifuncțional, acel viitor teatru
care va fi în zona respectivă nu are 30%. Probabil are mai puțin. Clar. Dar însumate pe
toate dau 30%.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și ca să nu mai lungim discuția, care este utilitatea? Că
până la urmă creditul acesta va fi tras pe necesitate. Ce legătură are că s-a făcut 10, 15,
80%?  În  momentul  în  care  trebuie  să  plătească  factura,  Primăria  trage  din  credit.
Simplu.”
 Sandu Cornel Stelian: ”Domnule președinte! Ca să fiu mai simplu. Am făcut o
socoteală la patru milioane deeuro cu o dobândă de 6% pe an, timp de 10 ani, e de plată
543471.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Nu. Nu are cum să fie. Oare anul acesta anticipați să mai
fie alt credit. Și aici întreb punctual de Grădinița nr. 16. Că am văzut că s-a încheiat
contractul. Foarte bine. Termenul, de exemplu asumat  prin contract este de 14 luni de la
momentul semnării. Și a fost semnat luna aceasta. Pe acel contract, partea eligibilă sunt
vreo cinci milioane. Înseamnă că nouă ne trebuie diferența de 13. Concluzia. Cred că
trebuie să intrăm deja în banii noștri în anul acesta. Corect? Mai mult ca sigur. Și atunci,
la sfârșitul anului mai venim cu o altă solicitare de credit?”
 Pleșa Gabriel: ”Răspunsul e nu deocamdată.”
 Crina Dumitrescu: ”Vreau să vă spun în felul următor. Pe contractul privitor la
cartierul Gheorghe șincai, este singurul contract  care are obligativitatea de a fi terminat
și nu putem să îl declarăm nefuncțional. Adică, să întindem cheltuielile neeligibile pe
următorii 6 – 7 ani.  Dar pe celelalte proiecte care pot fi preluate ca și presiune pe
bugetul local prin contract de credit, pot fi finalizate în următoarea perioadă. Așa cum
este și mobilitatea. Dar acest proiect nu poate fi finalizat după 2023. Și în obiectivele
propuse pe acest program sunt cuprinse și grădinița și cartierul Gheorghe șincai. Alte
contracte de finanțare, pentru că acest contract de împrumut se face doar pe contracte de
finanțare europeană, nu pe necesități locale. Deocamdată, Primăria Alba Iulia nu are



contracte semnate care să necesite.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Oarecum putem sta relativ liniștiți deocamdată. Doi. Oare
am reuși, dacă cel de 15 milioane de euro nu este încă contractat, macar sa facem eforturi
sa incercam pe ala sa nu il luam de tot. Ce vreau eu de fapt? Oare cele 15 milioane sa fie
amandoua?”
 Plesa Gabriel: “Ăla l-ati aprobat deja.”
 Nanu Dana Elisabeta: “Un raspuns prompt. Si a treia dorinta. Oare, cand se fac
trageri, tocmai pentru ca au fost intrebari referitoare la acest credit,  vreau sa stiu daca ni
se poate trimite noua pe grupul nostru, in momentul in care se fac trageri, devizele?”
 Plesa Gabriel: “E domnul director aici, doamna manager de proiect aici. Tot ce
doriti. Nu stiu. Puse pe grup sau puse individual. Nu stiu daca e bine chiar pe un grup.
Toti cei care doresc, sa imi spuneti daca vreunul dintre colegi nu va pun la dispozitie
devize sau deconturi sau ce doriti dumneavoastra.”
 Alin Stanciu: “Ce se intampla daca constructorul nu isi indeplineste obiectul?”
 Crina Dumitrescu: “El are in primul rand penalitati si in al doilea rand  o sa avem
si noi corectii pentru ca am impus aceasta conditie de calificare.”
 Alin Stanciu: “Cine pierde? Noi sau constructorul?”
 Crina Dumitrescu: “Noi. Pentru ca acele penalitati se pot indrepta si impotriva
noastra.”
 Alin Stanciu: “Nu, nu. Cine pierde mai mult?”
 Crina Dumitrescu: “Noi oricum vom avea corectii daca nu terminam in 2023.”
 Alin Stanciu: “Comisia?”
 Gavrila Paven Ionela: “Nefavorabil. Doua abtineri si un vot pentru.”
 Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Antoniu
Emil,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,  Tudorașcu Raul  Sebastian,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr.  122/2023

Alin Stanciu: „Va propun sa facem o pauza de zece minute.”

Alin  Stanciu:  „Continuam sedinta.  Urmeaza  proiectul  nr.  2.  Sunt  prezenți  19
consilieri. Lipsește doamna consilier Oltean Sabina Larisa si doamna consilier Marcela
Vâlcan.”

  2. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și statului de funcții al
Aparatului  de  specialitate  al  Primarului  Municipiului  Alba  Iulia   și  a  serviciilor
publice din subordinea Consiliului local începând cu luna aprilie 2023
 Se da cuvantul d-lui Bogin Stefan care prezinta proiectul de hotarare precum si
raportul de specialitate.



Bogin  Stefan:  “Au  fost  identificate  niste  nevoi.  Nevoile  pe  care  le-am
concretizat in proiect vizeaza mutarea definitiva. Vreau sa fac o mentiune inca de la
inceput. Toate aceste mutari nu vizeaza persoane ci doar posturi vacante existente in
statul de functii si in organigrama. Acolo unde se vor face aceste mutari definitive de
posturi  sunt la Politia locala, la Biroul instruire logistica, activitate comerciala, la
Compartimentul  circulatia  pe  drumurile  publice  si  la  Compartimentul  juridic,
implementare procese verbale, baze de date. Aceste mutari au fost identificate la nivel
practic de catre conducatorul  Serviciul Politia locala si vizeaza cresterea bazinului de
recrutare, in sensul in care grade profesionale superioare au fost transformate in grade
profesionale  inferioare.  Aceasta  priveste  mutarea  pe  organigrama  a  unor  posturi
vacante dintr-o parte in cealalta.
 In ceea ce priveste reorganizarea SPCLEP, fara sa i se modifice atributiile, se
va infiinta un post functie publica de executie de consilier clasa I, grad profesional
superior, se va schimba denumirea  functiei publice de conducere sef serviciu in cea
de functie publica de conducere director executiv, studii superioare, gradul 2. Acesta
este obiectivul acestui proiect.”
 Alin Stanciu: “Intrebari din partea colegilor daca sunt?”
 Sergiu Nicolae  Vartei:  “Nu neaparat  o  intrebare.  Avand in vedere faptul  ca
domnul Tudorascu nu este prezent fizic, vreau sa explic avizul negativ pe care l-am
dat doar in legatura cu ceea ce inseamna mutarea SPCLEP din subordinea Consiliului
local in aparatul de specialitate al primarului. De la bun inceput va spun ca nu este o
chestiune clara si suta la suta ... nu stiu ... judecata sau de care sa ne fi lovit in trecut
si sa avem o parere unanima. De ce spun acest lucru? Sigur, proiectul este format pe
baza adresei ANFP-ului si pe ceea ce inseamna prevederile codului administrativ, art.
5, lit. g, punctul 7. Si acum, numai un pic sa va explic. Pentru ca, va spun sincer. Si
mie imi e foarte greu sa dau o hotarare  pe proiectul acesta. Codul administrativ,
punctul 7, litera g spune foarte clar. Aparatul de specialitate al primarului respectiv al
Consiliului Judetean, toate compartimentele functionale fara personalitate juridica de
la  nivelul  unitatii,  subdiviziunii  administrativ  teritoriale.  Asta  inseamna  ca  tot  ce
exista compartiment fara personalitate juridica trebuie sa fie sub egida aparatului de
specialitate.  Problema pe care eu am identificat-o este o prevedere  din OUG nr.
84/2001 care este de fapt legea de infiintare a SPCLEP. In aceasta lege de infiintare
se mentioneaza ca se infiinteaza sub egida  Consiliului local si functioneaza sub egida
Consiliului local. Aceasta ordonanta a fost modificata in 2022, adica dupa aparitia si
intrarea in vigoare a codului administrativ. Nu s-a modificat acest articol. Cu toate ca
intr-adevar sunt doua prevederi in doua legi distincte  care sunt contradictorii.”
 Bogin Stefan: “Domnule avocat. Nu s-a modificat articolul, pentru ca daca s-ar
fi  modificat,  s-ar fi renegat,  s-ar fi abrogat insasi infiintarea serviciului. Pentru ca
vorbim de o lege de infiintare a serviciului.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Nu, nu. Stati sa ne intelegem aici, domnul Bogin. Se
putea modifica in sensul de a se specifica faptul ca se pot transpune  din ceea ce
inseamna egida Consiliului local in aparatul de specialitate.”
 Bogin  Stefan:  “Aceasta  chestiune  putea  sa  o  faca  prin  hotarare  de  guvern,
ministerul  de  specialitate.  Nu  a  facut-o.  A omis-o.   Dar  era  obligatia  legala  a
consiliului  legislativ  de  a  uniformiza,  sa  aduca  la  statut  unitar  toate  dispozitiile



legale.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Corect.”
 Bogin  Stefan:  “Dar  rationamentul dumneavoastra  se  bazeaza  pe  principiul
general de drept care prevede aplicabilitatea a unei legi cand are un caracter special-
general sau special.  La momentul acesta, ordonanta 84 nu are caracterul unei legi
speciale. De ce? Este o lege care nu reglementeaza modalitatea in care functioneaza
serviciul  public comunitar  ci  reglementeaza doar modul in care s-a  infiintat.   S-a
infiintat iar dupa aceea toate actele normative care i-au succedat au aratat unde va sta,
cum va sta, ce va face.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Nu doar s-a infiintat. In ordonanta se mentioneaza ca se
infiinteaza iar la articolul 4 spune “functioneaza sub”. Ok. Eu doar asta vreau sa va
spun. Exista posibilitatea ca interpretarea  mea sa fie gresita.”
 Bogin  Stefan:  “Se  poate  face  controlul  de  legalitate  de  catre  Institutia
Prefectului.  Dar Prefectura nu are  nici  un interes legitim sa exercite  controlul  de
legalitate pe o adresa venita de la ANFP. ANFP-ul este institutia publica sub umbrela
careia stam si noi si Prefectura.”

 Sergiu Nicolae Vartei: Nu am nici o problema. Legal nu am nici o problema
ca se transforma din serviciu in directie. Din punctul meu de vedere, acolo nu este o
problema. Problema este unde ar trebui sa functioneze. Sub egida Consiliului local
sau in aparatul de specialitate?”
 Bogin Stefan: “Si inca o chestiune de mentionat. Adresa pe care am primit-o
noi ca primarie, ne este trimisa noua ca Primarie a Municipiului Alba Iulia si este si la
nivel national, in toata tara.”
 Alin Stanciu: “Comisia?”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Nefavorabil in comisia juridic.”
 Gavrila Paven Ionela: “La buget a fost aviz favorabil.”
 Sergiu Nicolae Vartei: “Sa ne intelegem. Noi nu putem sa modificam proiectul
in  sensul  inlaturarii  dispozitiei  respective,  pentru  ca  schimbam proiectul  in  sine.
Eliminarea dispozitiei in ceea ce priveste transpunerea din consiliul local in aparatul
de specialitate.  Si  de aceea a fost  avizul  nefavorabil.  Cu privire  la toate celelalte
puncte de la art. 1, art. 2, art. 3 si art. 4 nu a fost o problema, nu a fost o discutie.”
 Raul Sebastian Tudorascu: “Chiar am o intrebare. Domnul Bogin a zis  ca nu se
modifica nimic. La Politia locala se transforma un post de sofer in post de necalificat
dar in acelasi timp mai facem sase posturi de necalificat. Nici asta nu inseamna o
modificare?”
 Bogin Stefan: “Nu. Eu am spus ca nu se modifica dintre atributiuni si ca toate
modificarile  nu  vizeaza  persoane  ci  vizeaza  doar  posturi  vacante.   Activitatea  de
ridicare a masinilor este o activitate  care si  la momentul prezent are loc, este in
deplina desfasurare.”
 Raul Sebastian Tudorascu: “Domnul Bogin. Ok. Nu imi dati un raspuns care
trece pe langa. Facem sase posturi, 3 macaragii, 3 sutinatori de sarcina. Mai facem un
post de necalificat din sofer.”
 Bogin  Stefan:  “Il  transformam.  Este  un  post  vacant  de  sofer  pe  care  il
transformam in muncitor necalificat.”
 Raul Sebastian Tudorascu: “Multumesc! Gata! Ajunge!”



 Bogin  Stefan:  “Trei  posturi  de  muncitori  necalificati  ii  luam de  la  Biroul
intretinere si reparatii cladiri.”
 Popescu Antoniu Emil: “Eu cred ca problema domnului Tudorascu este daca
vom mai angaja pe cele sase posturi. Nu se mai angajeaza pe cele sase posturi  cu
agenti de paza.”
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Nu asta am întrebat.”
 Sandu Cornel Stelian: ”Noi în comisia de buget am fost de acord. Problema e
ce zice domnul Vârtei. Dacă e în regulă sau nu chestiunea aia din punct de vedere
juridic.”
 Andreea Hârceagă: ”Dacă îmi dați voie. Și eu sunt fost, suspendat, pot să spun
că sunt colegă că domnul Vârtei. Tot avocat suspendat. Sunt jurist din 2003. Vreau să
vă spun că în momentul în care a apărut adresa ANFP-ului am avut aceeași surpriză.
Știam că noi suntem înființați în subordinea Consiliului local și așa era ca o cutumă.
E adevărat.  În 2001 când s-a înființat legea, așa prevedea ca noi să fim în subordinea
Consiliului  local.  În  2005,  când ne-am înființat  marea  majoritate  a  serviciilor  de
evidență,  ne-am  înființat  în  subordinea  consiliului  local.  Vorbim  despre  legea
nr. 84/2001. Acum, eu nu știu unde în cod, în drept este prevăzută sintagma de lege
speciala. Legile sunt adoptate în trei feluri. Constituția care este legea fundamentală,
legea organică care vine imediat după constituție și legea ordinară. Legea 84/2021
este  aprobată  printr-o  lege  ordinară  care  într-adevăr  reglementează  un  obiect  de
activitate special.  Acum, noi discutăm despre codul administrativ care este o lege
ulterioară. Ulterior înființării tuturor serviciilor de evidență. Codul administrativ este
aprobat printr-o lege organică. Legea organică este statutată atât prin constituție care
prevede  supremația  legilor.  Legile  se  aplică  într-o  anumită  ordine.  Fiecare  are  o
anumită putere juridică, motiv pentru care și modalitatea lor de aprobare e diferită.
Adică, o lege organică are nevoie de jumătate plus unu din numărul total al votanților,
pe când  o lege ordinară are nevoie de jumătate plus unu din numărul celor prezenți în
sală. De aici revine și forța juridică pe care o are legea organică.
 De asemenea, mai avem legea 24/2002 privind normele legislative care ordonă.
Și aici  spune că legea ordinară se elaborează și se aplică cu respectarea normelor
cuprinse   în  legea  organică.  Ori  la  noi  nu  există  nici  lege  ordinară,  adică  nici
OUG84/2001  și  codul  administrativ  nu  există  prevederi  contradictorii.  Ele  se
completează.”
 Pleșa Gabriel: ”Eu atât vreau să vă spun. Există această dilemă juridică ridicată
de domnul Vârtei. Dacă chiar am greși, nu uitați că avem filtrul Prefecturii. Imediat
ne-ar atenționa.”
 Andreea Hârceagă: ”O singură completare. Răspunderea pentru ceea ce votați
dumneavoastră aici și pentru ceea ce propunem noi, și-o asumă ANFP-ul. Prin adresa
pe care a înaintat-o Primăriei și pe teritoriul întregii țări. Urmează să se schimbe în
toată țara. Și-o asumă ANFP-ul. Nu v-o asumați nici dumneavoastră ca și consilieri
locali, nici eu ca și reprezentant al serviciului. Și-o asumă ANFP-ul.”
 Bogin Ștefan: ”Iar eu am înștiințat Prefectura imediat ce am primit-o.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Apropo de discuția pe care am avut-o  și în comisia
juridică și  cu doamna Hârceagă.  Într-adevăr aceste servicii  sau direcții,  toate s-au
înființat în subordinea Consiliului local. De exemplu, la  Cluj Napoca s-a transformat



în  direcție,  probabil  cu ceva timp în urmă dar  încă se  organizează  în  subordinea
Consiliului local. Deci, cu alte cuvinte, la acest moment se va hotărî la nivel național
dacă pot  să  treacă  în  subordinea aparatului  de specialitate  sau vor rămâne să  se
organizeze în subordinea Consiliului local. De asta, eu cred că nu putem susține că
avem dreptate pentru că este o chestiune de noutate, care a apărut în momentul  în
care a apărut codul administrativ și nu a fost coroborat cu prevederile OUG nr. 84.
Urmează probabil să se miște lucrurile. Din punct de vedere al eficienței, am înțeles
de ce serviciul să nu fie în aparatul de specialitate.”
 Andreea Hârceagă: ”Temeiul legal îl dă exact adresa ANFP.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”În comisia de buget noi am pus și întrebarea dacă este
sau nu un proiect de reorganizare. Având în vedere că are în structură două articole.
Primul articol se referă la Poliția locală, care nu prevede partea de reorganizare iar cel
de-al  doilea   este  cel  cu  SCLEP.  Întrebarea  mea este.  Având în  vedere  că  există
această neclaritate, nu putem supune la vot proiectul pe articole?”
 Bogin  Ștefan:  ”E  votată  ordinea  de  zi.  Și  doamna  Ionela,  să  vă  explic  o
chestiune.  Stricto  senso  ar  fi  dacă  Serviciul  Poliția  locală,  acele  mutări,  acele
transformări de posturi ar privi funcționari publici nu personal contractual, s-ar putea
ca și mutările, permutările făcute în cadrul serviciului să reprezinte reorganizare. Nu
reprezintă reorganizare. Reorganizarea este la articolul 2.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Tocmai aceea era și nedumerirea din comisie, pentru că
amestecăm puțin  lucrurile.  Și  din  punctul  meu  de  vedere  ar  fi  bine  să  fie  două
proiecte distincte. Pentru că partea de reorganizare este mai complexă  și are un statut
juridic mai aparte.”
 Lupea Ioan Gabriel: ”Îi înțeleg necesitatea doamnei Hârceagă. Am colaborat cu
dânsa. Am făcut-o bine. Știu că este nevoie de resursă umană la evidența persoanei.
Acum, nu știu cât de oportun  este proiectul acesta de pe ordinea de zi. Cum spunea și
doamna Gavrilă, colega dumneavoastră. Puteau fi făcute două proiecte distincte. Unul
pentru Poliția locală, celălalt pentru evidența persoanei. La fel, probleme a identificat
și  domnul  Vârtei  în  ceea  ce  privește  proiectul  respectiv.  Nu  știu.  Avem la  nivel
național exemple de municipii care funcționează cu evidența persoanei  ca și direcție.
Gen Deva. Raportat la nivel de locuitor. Pe de altă parte, avem și orașe ca și Oradea
care funcționează ca și serviciu, chiar dacă sunt la 200 mii de locuitori ca și pondere a
populației. Nu știu dacă era nevoie în momentul de față. Avem multe probleme la
Alba  Iulia.  Încă  odată  subliniez.  Doamna  Hârceagă  își  face  foarte  bine  treaba  la
evidența persoanei dar cred ca trebuie să ne ocupăm de alte lucruri mai importante în
momentul de față. Poate ... nu știu. Putem să le regândim, să amânăm, să le facem
separate.”
 Bogin Ștefan: ”E foarte simplu, domnul consilier. E un articol 1 care e până la
litera ”f„. E un articol 2 fără literă, fără nimic. E la nivel de clasa a IV -a. Elementar.
Se  citește  pe  diagonală.  Deci,  dacă  era  mai  sofisticat  și  trebuia   analitic  și
desfășurător, și așa, atunci da. Dar să vi cu două proiecte ... pe un proiect să ai un
articol și pe alt proiect să ai iarăși un alt articol.  Știți cum e? E ca la campionatul de
forbal de la Quatar când nu s-a dat voie să folosești hârtia.”
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”O singură chestie pentru domnul Bogin. Dacă e
atât de elementar, e doamna Paven, nu doamna Ionela.”



 Bogin Ștefan: ”Scuzați-mă domnul Tudorașcu.”
 Lupea Ioan Gabriel: ”Lăsând la o parte anumite răutăți ușoare, ca să zic așa.
Dacă ar fi fost totul foarte clar, ar fi trecut proiectul printr-o simplă bătaie de palmă.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Dați-mi voie. Ne învârtim în definitiv la modul în care
interpretăm o  legislație  cu  privire  la  subordinea  acestei  noi  înființate  structuri  –
direcție. Adică, fie să fie în subordinea Consiliului local, fie în structura aparatului de
specialitate. Din punctul meu de vedere situația este foarte clară și proiectul este bine
făcut,  în  sensul  că  această  entitate  trebuie  să  fie  în  aparatul  de  specialitate  al
primarului. În același timp, vă rog să aveți în vedere. Sigur, unde sunt doi juriști sunt
trei păreri. Dar dumneavoastră, în primul rând  ca și consilieri locali care nu sunteți
de specialitate, și care v-ați lovit în permanență de anumite situații, pe care sigur  noi
le-am discutat sub aspect juridic. Ați avut în vedere faptul că ele au fost asumate  de
către Direcția juridică și vedeți că ele sunt semnate. Domnul secretar, de asemenea în
momentul în care le-am întocmit a vizat sub aspectul legalității aceste proiecte. Deci,
nu aș vedea în acest moment un impediment  în a amâna sau să discutăm neapărat
despre acest subiect al legalității. În plus, cred că argumentul suprem este cel referitor
la adresa ANFP. Adresa ANFP este adresa care nu lasă loc de interpretare și practic ne
obligă să facem acest lucru. În ceea ce privește modalitatea de structurare a acestei
hotărâri, avem punctul 3  unde se discută la articolul 3 – serviciul public comunitar
pentru  cadastru  și  agricultură,  Serviciul  public  pentru  administrarea  patrimoniului
local și serviciul voluntar pentru situații de urgență. Direcția publică trece în aparatul
de specialitate al primarului Municipiului Alba Iulia. Deci, dacă este să discutăm de
chestiunea de legalitate, nu discutăm doar de direcții ci discutăm și de alte servicii.
Tocmai  de aceea,  cred eu că  lămuritor  în  acest  sens  este  adresa  ANFP care face
referire la toate aceste servicii și suntem obligați să ne supunem acestei adrese de la
ANFP. Pentru mine este foarte clar.”
 Lupea Ioan Gabriel: ”Haideți să fie de clasa a IV-a și să facem două proiecte
separate. Și atunci se rezolvă problema.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Dacă e pe principiul acesta, atunci haideți să facem
șapte proiecte pentru fiecare serviciu în parte. Domnul secretar! Ar fi o problemă sub
aspectul tehnicii de redactare a acestui proiect faptul că s-au evidențiat  în același
proiect mai multe modificări la mai multe birouri, la mai multe compartimente?”
 Marcel Jeler: ”Nu văd. Pentru că vă aduc aminte că noi am adoptat hotărâri
urbanistice atâta vreme pe articole și nu a fost nici o problemă.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Aici amestecăm lucrurile. Articolul 1 am înțeles de la
domnul  Bogin  că  nu  este  reorganizare.  Doar  articolul  2.  Deci,  ideea  este  foarte
simplă. Două proiecte.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Și atunci, dumneavoastră practic, solicitarea pe care o
aveți  este  ca  articolul  3  referitor  Serviciul  public  comunitar  pentru  cadastru  și
agricultură, trecerea în aparatul de specialitate să fie un alt proiect.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Cele care țin de reorganizare într-un proiect distinct de
reorganizare iar celelalte care nu presupun reorganizare, separat.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Am înțeles. Cele care țin de reorganizare sunt articolul
1 și 2. Unde s-a creat foarte mult problema juridică este la articolul 3.”
 Sergiu Nicolae Vârtei:  ”Nu.  Articolul  1  este  cu poliția  locală  și  nu ține de



reorganizare. Articolul 2 și 3  vizează evidența persoanei și cele trei servicii. Astea
sunt de reorganizare. Deci, astea sunt pe reorganizare.”
 Ioan Fulea: ”Vă rog să îmi permiteți domnule președinte ca după acest proiect
de pe ordinea de zi să mă retrag. Consider că lucrurile  deja au luat-o într-o altă
direcție. Mi se pare că discutăm fără o minimă decență, atât în ceea ce privește relația
consilieri locali – aparat de specialitate cât și invers. Nu știu. Mergem într-o direcție
care nu este corectă din punctul meu de vedere. Cred că cu aceste articole, nu cred că
este o problemă  ca dumneavoastră, domnule președinte, să propuneți să votăm acest
proiect pe articole. Deci, proiectul se poate vota și pe articole. Simplu. Nu are rost să
ne dăm cu părerea.  Aprindem beculețele la microfoane și ne dăm cu părerea că noi
suntem mari juriști. Nu suntem. Avem oameni de specialitate aici care să ne spună
cum este corect.  Și  dacă oamenii  aceștia ne spun, nu cred că mai este nevoie să
intervenim și să abordăm destul de ranchiunos un angajat al  Primăriei.  Mi se par
deplasate  aceste  atitudini  din  partea  noastră.  Trăim  cu  impresia  că  suntem  regii
acestei instituții, noi consilierii. Nu suntem, domnule! Și acești oameni nu sunt în
subordinea noastră și nu sunt salariații noștri.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Haideți să deblocăm situația. Ce se întâmplă, domnul
Bogin dacă votărm proiectul așa cum este? Și el este atacat de Prefectură.”
 Bogin Ștefan: ”Nu este atacat că nu are nici un interes.”

Sergiu Nicolae Vârtei: ”Dacă este atacat și se suspendă. Care sunt efectele? Ce
se întâmplă? Raportat la ce spun colegii și l-am amâna.”
 Bogin Ștefan: ”Sub aspect tehnic, cel mai bine ar fi să fie votat pe articole.”
 Alin  Stanciu:  „Domnul  Fulea!  Rămâne  amendamentul  din  partea
dumneavoastră să votăm pe articole?”
 Ioan Fulea: ”Da.”
 Alin Stanciu: ”Supun la vot amendamentul colegului de a vota pe articole. Cine
este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan
Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu,
Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu,
Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei
și 2 abțineri Lupea Ioan Gabriel, Rotar Corina.„

Alin Stanciu: ”Supun la vot aticolul 1. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan
Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina,  Sandu Cornel Stelian,  Alin Stanciu,   Sergiu
Nicolae Vârtei și o abținere Raul Sebastian Tudorașcu.„
  Alin Stanciu: ”Supun la vot articolul 2. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 8 voturi pentru Corina Rotar,
Popescu Antoniu Emil, Florea Victor Paul, Nanu Dana Elisabeta, Dumitru Nicolae
Alexandru,  Horșa Ionuț,  Medrea Petru Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioana și 11 abțineri
Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Ioan Fulea, Marean Claudiu, Lupea



Ioan  Gabriel,  Sandu  Cornel  Stelian,  Marius  Filimon,  Bucureștean  Narcisa  Ioana,
Medrea Bogdan, Gavrilă Paven Ionela, Alin Stanciu.”
 Marcel Jeler: ”Articolul 2 nu a trecut.„
 Alin Stanciu: ”Trecem la articolul 3.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Ce să votăm că articolul 3 depinde de articolul 2? La
articolul 2 nu s-au transformat în direcție.„
 Popescu Antoniu Emil: ”Și ce facem cu el?”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Găsiți soluții!”
 Popescu Antoniu Emil:  ”Nu putem face  amendamente  pentru  că  suntem în
condițiile în care nu a trecut articolul 2 de schimbare în direcție. Asta v-am spus din
start că nu putem vota pe articole că e complicat.”
 Alin Stanciu: ”Am votat articolul 1 care nu are legătură cu 2 și 3. Automat,
netrecând articolul 2 nu trece și articolul 3.”
 Popescu Emil Antoniu: ”Domnule președinte! Vă rog frumos cu respect , știți
ce legătură are articolul 1  cu articolul 3. păi, nu are?”
 Pleșa Gabriel: ”Păi, trebuie să îl supuneți la vot.„
 Alin Stanciu: ”Bine. Trecem la vot la articolul 3.”
 Lupea Ioan Gabriel: ”Domnule președinte! Pot să vin eu cu o propunere? Mai
putem amâna acest proiect? Sau nu mai există posibilitatea asta? Domnul secretar!
Acum, în acest moment mai putem amâna?”
 Marcel  Jeler:  ”Da. Din punctul  meu de vedere da.  Chiar  dacă am căzut de
acord asupra unei proceduri pe care să o urmăm. Cred că ar fi cel mai corect. Dar ar fi
nevoie de un amendament.”
 Lupea  Ioan Gabriel:  ”Propun eu  amânare.  Dacă  nu se  poate,  îl  retrag.  Dar
întreg proiectul.”
 Pleșa  Gabriel:  ”Deci,  domnul  Lupea!  Deja  s-a  votat  articolul  1.  Eventual
propun amânarea  articolului  2  și  3.  La 1 nu mai  putem reveni.  Proiectul  oricum
trebuia votat  în integralitate la final.”
 Florea Victor Paul: ”Domnule primar. Avem secretar genral! De ce nu își dă cu
părerea vis a vis de legalitatea acestei ședințe? Ce rost are domnul secretar aici?”
 Bogin Ștefan: ”Dacă îmi dați voie. Este articolul 4 care conchide tot proiectul.
Articolul 4 care îngrădește dreptul de a vota pe articole acest proiect.”
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Dacă  îmi  dați  voie  să  vorbesc.  Avem  un
amendament inițial propus foarte clar de doamna Gavrilă în care a spus. Haideți să îl
amânăm!  De  o  oră  suntem  la  proiectul  nr.  2.  Haideți  să  supunem  la  vot  acest
amendament al doamnei Gavrilă.”
 Lupea Ioan Gabriel: ”Nu a fost un amendament. A fost o propunere în cadrul
discursului pe care l-a avut. La fel am propus și eu.”
 Marcel Jeler: ”Cred că mai rău am face dacă acum, la ora asta, după ce am
hotărât odată votul pe articole, după ce unul din articole  a fost votat, ne întoarcem la
propunerea de amânare. Deși, în mod evident, față de turnura care a luat-o discuția la
acest  proiect,  era  varianta  cea  mai  buna.  Deci,  dacă  am  început  așa,  haideți  să
mergem până la sfârșit.”
 Bogin Ștefan: ”Vă citesc eu articolul 4. Deci, organigrama și anexa este corp
comun. Înseamnă că nu se putea vota pe articole, având în vedere acest articol 4.”



 Marcel Jeler: ”Vă dați seama că suntem într-o situație care nu este reglementată
nicăieri.”
 Bogin Ștefan: ”Într-o situație în care se poate rectifica, în sensul că nu se poate
vota pe articole ci in corpore.”
 Sandu Cornel Stelian: ”Suntem de două ore și jumătate aici și am făcut trei
proiecte.”
 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”Asta  a  spus  domnul  Bogin.  Anexa  este  anexa  la
proiect.”
 Pleșa Gabriel: ”Sunt inițiatorul proiectului. Nu cred că este nici o consecință
juridică. Propun amânarea acestui proiect pentru că suntem aici într-un cerc vicios și
mai stăm o oră și nu rezolvăm nimic.”
 Marcel Jeler: ”Propunerea cu retragerea e cea mai bună dintre toate variantele.”
 Pleșa Gabriel: ”În calitate de inițiator, retrag acest proiect.”

Alin Stanciu: ”Aș avea o rugăminte la dumneavoastră. Să trecem la proiectul
nr. 23.”

  Revine  on  line  doamna  consilier  Oltean  Sabina  Larisa  și  doamna  consilier
Marcela Vâlcan.

 23. Proiect de hotărâre privind înființarea Secțiilor de ”Arc istoric” și ”Box”
din  cadrul  Clubului  Sportiv  Municipal  Unirea  Alba  Iulia  și  completarea
Regulamentului de Organizare și Funcționare al Clubului Sportiv Municipal Unirea
Alba Iulia   
 Se  dă cuvântul  d-nei  Mioara  Șușman –  șef  Serviciu contabilitate  de  la  Club
Sportiv Municipal Alba Iulia - care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de
specialitate.  
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.

 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil   acest proiect de
hotărâre și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

 Mioara Șușman: ”E doar o înființare a încă două secții noi. Arc istoric și
Secția de box deoarece avem solicitări din partea sportivilor din oraș  și
vrem să dezvoltăm mai mult secțiile. Deci, momentan este vorba doar de o
înființare a secțiilor fără bugetare.”

 Alin Stanciu: ”Și care o să fie impactul bugetar?”
 Mioara Șușman: ”Îl vom prezenta în funcție de când ne putem înscrie, în funcție
de ce competiții mai sunt.”
 Alin Stanciu: ”Vis a vis de box, am înțeles dar cu arcul istoric, sincer nu înțeleg ce
înseamnă?”
 Mioara Șușman: ”Este domnul Ladani aici și vă poate spune.”
 



 Ia cuvântul domnul Ladani Arpad.

Dumitru Nicolae Alexandru: ”Doar o întrebare. Arcurile sunt din zilele noastre
sau se folosesc istorice?”
 Dl.  Arpad Ladani:  ”La proba sportivă arc  istoric se folosesc arcurile  istorice,
replicile istorice confecționate din materiale naturale și replici istorice confecționate din
materiale moderne.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: ”Și este solicitare aici în Alba?”
 Dl.  Arpad Ladani:  ”Da.  În Alba Iulia  sunt  undeva la  50 – 60 persoane care
practică acest tip de sport.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Câte persoane sunt interesate în momentul acesta în Alba
Iulia de arc istoric?”
 Dl. Arpad Ladani: ”Sunt vreo 50 -60.”
 Alin Stanciu: ”Vă propun eu un amendament iar domnul secretar îmi va spune
dacă este legal sau nu. Votul separat pentru secția de box și pentru sectia de arc istoric.
Cel mai bine ar fi să votăm separat.”
 Mioara Șușman: ”Oricum, avem secția de tir cu arcul. Oricum, putem funcționa.
O dezvoltăm mai mult dacă mergem pe secțiunea de arc istoric.”
 Alin Stanciu: ”Domnule Primar! Avem un proiect unde, fără doar și poate, avem o
secție de box care ne-a adus în Alba Iulia multe medalii și multă imagine și o secție de
arc istoric de care nu am auzit.”
 Pleșa Gabriel: ”Aveți votul la dispoziție.  Pentru Dumnezeu! Nu mai despărțiți
proiectul! Dați drumul la vot la consilierii locali!”
 Alin Stanciu: ”Îmi retrag amendamentul! Votăm doar cum ziceți dumneavoastră!
Discuții dacă mai sunt din partea colegilor? Nu sunt. Supun la vot proiectul.   Cine este
pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru  Dumitru Nicolae
Alexandru,  Filimon  Marius,  Florea  Victor  Paul,  Fulea  Ioan,  Gavrilă  Paven  Ionela,
Câmpeanu  Vlad Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean  Claudiu,  Medrea
Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar
Corina, Sandu Cornel Stelian, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela
Vâlcan și 3 abțineri Bucureștean Narcisa Ioana, Nanu Dana Elisabeta, Stanciu Alin.”

S-a adoptat Hotărârea nr.  123/2023

 Părăsește ședința domnul consilier Lupea Ioan Gabriel,  domnul consilier Ioan
Fulea, domnul consilier Marean Claudiu, doamna consilier Marcela Vâlcan, doamna
consilier Câmpeanu Vlad Ioana, doamna consilier Oltean Sabina Larisa.

Pleșa Gabriel: ”Având în vedere că mai sunt încă persoane în sală, aș vrea să vă
rog să discutăm proiectul nr. 32.”
 32.  Proiect  de  hotărare  privind  admiterea  plângerii  prealabile  înregistrată  la
Primăria municipiului  Alba Iulia sub nr.  23639/02.03.2023, formulată de către  Ilcu
Daniel Ioan împotriva Hotărârilor nr. 58/2023, a Consiliului Local al municipiului Alba
Iulia 



 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Domnul Șteau: ”Bună ziua tuturor. Aș vrea să fiu foarte scurt pentru că toată
lumea este foarte obosită. Această plângere pe care a făcut-o vecinul nostru Dan Ilcu
vizează o lucrare a Primăriei, solicitată de noi către comisia de fond funciar, lucrare care,
după ce ulterior a fost validată  de cadastru  pentru reglementarea unei situații în teren.
Adică, mai precis și scurt, s-a facut un abuz. Drumul există, figurează pe terenul nostru.
Noi  am  cerut  Primăriei  să  reglementeze  această  situație.  Acum,  după  ce  este
reglementată și validată și de către cadastru, Dan Ilcu se opune. Bineînțeles că dânsul s-a
opus dintotdeauna. Acum, întrebarea noastră ar fi. Dacă dânsul a făcut plângerea aceasta,
nu  se  poate  menține  efectiv  lucrarea  făcută  și  dacă  nu  corespunde  în  totalitate  cu
obligativitatea  ca noi și Primăria să facă restul punctelor care nu sunt conforme? Dacă
sunt puncte care nu sunt conforme.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu cred că vă poate răspunde domnul Nicola cel mai
bine.”
 Sandu Cornel Stelian: ”Și eu cunosc situația din 90 de cînd mi-am luat un teren
acolo. Și cei care și-au făcut case deasupra, și-au făcut drum pe terenul dânșilor. Drumul
pe care se circulă acum este pe terenul dânșilor, partea cealaltă, drumul vechi neputând fi
folosit pentru că nu era accesibil. Și atunci, s-a făcut un schimb de terenuri aici, pe care
domnul Ilcu îl contestă pe considerentul că ceea ce a donat Primăria  e domeniul public
și că nu putea să îl doneze. Dar în esență dânșii au dreptate. Ei au dat un teren metru pe
metru. Deci, cumva ar trebui rezolvată problema. Deci, este în regulă ceea ce s-a făcut
acolo  și  e  în  favoarea  tuturor  celor  ce  locuiesc  acolo.  E o chestiune care  ar  trebui
rezolvată. Ei de fapt au dat acel teren.”
 Pleșa Gabriel: ”E vorba de 68 mp.”
 Alexandru Nicola:  ”Din punctul  meu de vedere,  eu zic  că cei  68 mp se pot
clarifica dacă domnii proprietari, Șteau Cornel și Radu, tată și fiu, pot să ia legătura cu
un topograf și să urmeze o documentație de îndreptare eroare materială mixtă, la Oficiul
de Cadastru conform planurilor trimise de comisia  locală de fond funciar în 2021. Eu
am verificat treaba aceasta. Și în urma verificărilor am constatat cî ântr-adevăr 68 mp
aparțin străzii  Aleea Stejarilor  și  37 mp sunt  proprietatea numiților  Șteau.  Dacă noi
revocăm hotărârea,  domnii  pot  să  meargă să  își  clarifice  situația  în  cartea  funciară,
urmând ca acel CF de 105 mp să rămână doar cu suprafața de 37 mp și acea suprafață să
ne-o doneze nouă.”
 Domnul Șteau: ”Mai am o garanție că dacă se revocă   hotărârea aceasta? De 15
ani, noi suntem tot pe drumuri. Și de când era domnul Ilcu înscăunat la Primărie ne-a
amenințat și ne-a spus clar că niciodată  nu veți face voi lucrarea asta. Totuși, dacă se
revocă, mai avem o garanție că se va finaliza? Că e, totuși, de mulți ani.”
 Alexandru  Nicola:  ”Garanție  nu  putem să  oferim  decât  după  ce  se  clarifică



situația. După ce clarificăm situația cu cei 105 mp. Adică, să rămâneți doar cu cei 37.
Atunci, da. Putem să garantăm că, conform PUZ-ului din zonă o să acceptăm donația
celor 37 mp.”
 Domnul Șteau: ”Și atunci trebuie din nou să cedăm?”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Nu din nou. Că acum nu ați cedat. Doar s-a acceptat
donația dar nu s-au făcut actele la notar. Doar că trebuie să cedați o suprafață mai mică.
Cei 37 mp.”
 Alin Stanciu: ”Supun la vot proiectul.  Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  124/2023  

 Alin Stanciu: ”Revenim la proiectul nr. 3.”

 3. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plată unor persoane 
 Se dă cuvântul  d-lui  Călin Badiu – director  Direcția  venituri  –  care  prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  125/2023  

 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statului  de  funcții  al  Creșei
Municipiului Alba Iulia aflată în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia 
 Se dă cuvântul d-nei Monica Dicoi – director Direcția Creșe  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   



 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  126/2023   

 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei I pentru repartizarea locuințelor
sociale disponibile de închiriat în anul 2023
 Se dă cuvântul  d-nei  Delia  Cristescu – director  Direcția Creșe  – care prezintă

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Corina  Rotar  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.

 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil   acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  

 Delia Cristescu: ”Lista I pentru că este prima pe acest an. În locuințele sociale există
două renunțări. Două garsoniere. E un spațiu locativ mic pentru o familie cu un
număr mare de copii, astfel încât din lista de priorități am mers în jos în ordine
descrescătoare. Finalul este în proiect.” 

 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  127/2023   
 

 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de repartiție pentru locuințele de
necesitate din Municipiul Aba Iulia pentru anul 2023 
 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția Creșe  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea



Comisiei  Consiliului  local  pentru  activități  științifice,  învățământ,  cultură,  sănătate,
protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”  
 Delia Cristescu: ”Lista de priorități pentru aceste locuințe se transformă  integral
în repartiție pentru că sunt doar opt case modulare. Și nu o să mai fie altele în oraș, astfel
încât toți cei opt de pe lista de priorități primesc acum locuințe. Dacă sunteți de acord.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  128/2023   

 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului proiectului  “ INFIINTAREA
CENTRULUI DE COLECTARE  PRIN  APORT VOLUNTAR” in Municipiul
Alba  Iulia” finanțat  în  cadrul  Planului  Național  de  Redresare  și  Reziliență,
Componenta 3 - Managementul deseurilor și înființarea Unității de Management
a Proiectului 

 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  129/2023   



 9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea   documentației tehnico-economice faza
DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 

CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  23 SC. A+B

 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Sandu Cornel Stelian: ”De la nr. 9 la nr. 15 sunt la fel proiectele. La fel și avizul
comisie este favorabil.” 
 Daniel Stan: ”Este vorba despre blocurile la faza Dali. Apoi avem două străzi de
alimentare cu apă. Anina și Pădurii. Și cealaltă este Arțarului. Și acum este extindere
rețea electrică pe Orizont 18. Cofinanțare cu Electrica.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  130/2023   

 10.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  24 SC. A+B
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 



 S-a adoptat Hotărârea nr.  131/2023   
 
 11.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  25 SC. A+B 
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  132/2023   

  12.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  28 SC. A+B
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  133/2023   



 13.  Proiect de hotărâre   privind  aprobarea   documentației tehnico-economice
faza DALI   și  a  indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: 
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  A3-A8 
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  134/2023   

 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  documentației tehnico-economice faza
DALI   și  a   indicatorilor  tehnico-economici,   pentru   obiectivul: ”CREȘTEREA
EFICIENȚEI   ENERGETICE   A  CLĂDIRILOR    REZIDENȚIALE   DIN
MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  C1, C2, C3
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  135/2023   

 15.  Proiect  de hotărâre privind  aprobarea   documentației  tehnico-economice
faza  DALI    și   a   indicatorilor   tehnico-economici,    pentru    obiectivul:
CREȘTEREA  EFICIENȚEI  ENERGETICE  A CLĂDIRILOR   REZIDENȚIALE
DIN MUNICIPIUL  ALBA IULIA – BLOC  M1,M2
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă



proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  136/2023   
 
 16.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea documentației  tehnico-economice-
faza  SF  și  a  indicatorilor  tehnico-economici   pentru  obiectivul  de  investiții:
“EXTINDERE  REȚEA   CANALIZARE   CU  RACORDURI  PE  STRADA
ARȚARULUI - MUNICIPIUL ALBA IULIA” 
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  137/2023   

 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza
SF și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de investiții: “EXTINDERE
REȚEA  APĂ CU BRANȘAMENTE PE STRADA ANINA ȘI EXTINDERE REȚEA
CANALIZARE  ȘI RACORDURI PE STRADA ANINA ȘI PĂDURII - MUNICIPIUL
ALBA IULIA” 
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă



raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 14 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 
 S-a adoptat Hotărârea nr.  138/2023   

 Medrea Bogdan: ”La acest proiect nu voi participa la dezbatere și la vot.„ 
 18.  Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  participării  la  finanţarea obiectivului
”Extindere reţele electrice de distribuţie pe strada Orizont 18,  din Municipiul Alba
Iulia” și aprobarea indicatorilor tehnico-economici  
 Se dă cuvântul  d-lui  Daniel  Stan – director  Direcția  tehnică  – care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 14 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,   Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Emil
Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian,
Vârtei Sergiu Nicolae. Domnul consilier Medrea bogdan nu a participat la dezbatere și
la vot.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  139/2023   

 19.  Proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  Zonal
"REGLEMENTARE ZONA MA3 ȘI L3A LA STRĂZILE MARIN PREDA ȘI ION
LĂNCRĂNJAN" - Municipiul Alba Iulia, Str. MARIN PREDA, F.N., județul Alba  
 Se dă cuvântul d-lui Valentin Onișoru – șef Serviciu urbanism  -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu



avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
  Valentin  Onișoru:  ”Este  vorba  despre  o  parcelare  și  o  ordonare  a  situației
urbanistice în zonă. A avut un PUZ în partea de jos, acum câțiva ani, și acum parcelează
pentru  locuințe  individuale  și  semicolective  pe  terenul  de  la  nord.  Nu  schimbă
reglementările din PUG. Are toate avizele și  respectă reglementările zonei.  A fost  o
problemă cu niște vecini, în transparență, că ei au avut o problemă cu deschiderea străzii
Marin Preda. Dar nu are legătură cu acest proiect.”
 Florea Victor Paul: ”Văd că acolo este desenat un bulevard.”
 Valentin Onișoru: ”Este propus prin PUG și prin toate documentele succesive și
este parte din viitoarea centură de sud.”
 Florea  Victor  Paul:  ”Întrebarea  este.  Dacă  acum se  fac  două blocuri,  dacă  în
momentul de față nu există descărcare pe strada Brândușei ... acolo e mai mult desen
decât altceva, care ar fi studiul de trafic acolo? Ce măsuri luăm  ca traficul să funcționeze
în cartier?”
 Valentin Onișoru: ”Reglementarea de MA3 este cea din PUG. Într-adevăr, domnii
au dorit organizarea unor blocuri dar nu le-am permis pentru că nu au solicitat aviz de
oportunitate și au nevoie să extindă zona MA3 și să facă o zonă mai mare pe toată zona
asta. Și momentan nu se intervine pe zona MA3.”
 Florea Victor Paul: ”Dacă eu votez azi pentru, acolo nu vor fi blocuri? Vor fi
case?”
 Valentin Onișoru: ”Pentru a face blocuri trebuie să vină separat cu alt proiect.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Gavrilă Paven
Ionela,  Horșa  Ionuț,  Medrea  Bogdan,  Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Vârtei Sergiu Nicolae.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  140/2023   

 Intră on line domnul consilier Ioan Fulea.
 Părăsește ședința domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu, doamna consilier
Gavrilă Paven Ionela și domnul consilier Dumitru Nicolae Alexandru.

 20.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
"CONSTRUIRE  LOCUINȚĂ  FAMILIALĂ,  ANEXĂ  GOSPODĂREASCĂ   ȘI
ÎMPREJMUIRE" – Municipiul Alba Iulia, Str. IRIS, nr. 7, județul Alba
 Se dă cuvântul d-lui valentin Onișoru – șef Serviciu urbanism  -   care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu



avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
  Valentin Onișoru: ”Este vorba de un PUD privind reglementarea  detaliată a unei
locuințe  individuale.  Se  dorește  și  amplasarea  unui  sistem  individual  adecvat.  Este
permisă amplasarea unei fose în PUZ Șeigău.  Și pentru delimitarea acestei fose este
necesară aprobarea acestui PUD.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 13 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan,
Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu
Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.”  

 S-a adoptat Hotărârea nr.  141/2023   

Revine în sala de ședință domnul consilier Dumitru Nicolae Alexandru și doamna
consilier Gavrilă Paven Ionela.

 21.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
"IMPLEMENTARE  PROIECT  -  ACHIZIȚII  DE  INSTALAȚII  ȘI  DOTĂRI  CU
ECHIPAMENTE ȘI UTILAJE INOVATOARE ÎN CADRUL CLAUS SERVICE SRL
DESTINATE RECUPERĂRII ÎN ECONOMIA CIRCULARĂ ȘI PRODUCȚIEI DE
PRODUSE  FINITE  DIN  MATERIALE  RECICLABILE  SORTATE
NEPERICULOASE - DEȘEURI METALICE FEROASE, NEFEROASE ȘI CONEXE
ACESTORA,  INCLUSIV RACORDURI UTILITĂȚI,  ACCESE,  PLATFORME DE
LUCRU,  CORP  CLĂDIRE  RECICLARE,  INSTALAȚIE  PANOURI
FOTOVOLTAICE,  ÎMPREJMUIRE,  ILUMINAT  ȘI  LOGISTICĂ  DE
SUPRAVEGHERE" - Municipiul Alba Iulia, Str. GĂRII, nr. 10D, județul  Alba
Se dă cuvântul d-lui valentin Onișoru – șef Serviciu urbanism  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor
publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice
şi de arhitectură.
 Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu
avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
  Valentin Onișoru: ”Este vorba de un PUD pentru reglementarea detaliată a unui
complex:  IMPLEMENTARE PROIECT - ACHIZIȚII DE INSTALAȚII ȘI DOTĂRI
CU ECHIPAMENTE ȘI UTILAJE INOVATOARE ÎN CADRUL CLAUS SERVICE
SRL DESTINATE RECUPERĂRII ÎN ECONOMIA CIRCULARĂ ȘI PRODUCȚIEI
DE  PRODUSE  FINITE  DIN  MATERIALE  RECICLABILE  SORTATE
NEPERICULOASE - DEȘEURI METALICE FEROASE, NEFEROASE ȘI CONEXE
ACESTORA,  INCLUSIV RACORDURI UTILITĂȚI,  ACCESE,  PLATFORME DE
LUCRU,  CORP  CLĂDIRE  RECICLARE,  INSTALAȚIE  PANOURI
FOTOVOLTAICE,  ÎMPREJMUIRE,  ILUMINAT  ȘI  LOGISTICĂ  DE
SUPRAVEGHERE. Este o platformă liberă de sarcini în zona mixtă, industrială. Nu



afectează cu nimic. Este un amplasament foarte bun. Are acces și la căi ferate. Este un
proiect pe fonduri europene. Și mai amplasează și o clădire pentru birouri, pentru diverse
activități.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu
Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  142/2023    
 
  22. Proiect de hotărâre privind acordul  încheierii unui contract de închiriere prin
licitație publică a spațiului în suprafață utilă de 11,32 mp aflat în incinta imobilului
(construcție) Bazin olimpic Alba Iulia, bd Republicii, nr. 3, Municipiul Alba Iulia
 Se dă cuvântul d-lui Dicu Dănuț – șef Serviciu bazin olimpic -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Dicu Dănuț: ”Este vorba de acceptul Consiliului local să putem închiria  cabinetul
de masaj de la bazinul olimpic.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu
Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  143/2023 
 
 Medrea Bogdan: ”La acest proiect nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 24. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii de constituire a
drepturilor de uz, servitute și acces la utilitățile publice în favoarea SC DISTRIBUȚIE
ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem



obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai Pripon: ”Ați avut materialul. Dacă aveți întrebări, vă stau la dispoziție.”
 Marcel Jeler: ”Două treimi.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 14 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,   Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius,  Florea Paul Victor,  Fulea Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,   Horșa  Ionuț,   Medrea  Petru  Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Vârtei Sergiu
Nicolae.  Domnul consilier Medrea Bogdan nu a participat la dezbatere și la vot.”

 S-a adoptat Hotărârea nr.  144/2023 

 25. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr.55/2023 a
Consiliului local cu privire la aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil
(teren) situat în Alba Iulia,str.Libertății 

 Se dă cuvântul  d-lui  Mihai  Pripon – șef  Birou contracte  patrimoniu  -   care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.

 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.

 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

 Mihai Pripon: ”Ați avut materialul. Dacă aveți întrebări, vă stau la dispoziție.”
 Marcel Jeler: ”Două treimi.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?

Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu
Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  145/2023 

 26. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea prelungirii termenului contractului de
închiriere nr.55.652/2020 încheiat  între municipiul  Alba Iulia și  SC MIREL COFFE
SHOP SRL 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”



 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”Am eu  o  întrebare.  La  toate  prelungirile  acestea  de
închiriere, știu că am negociat prețul.”
 Mihai Pripon: ”Doar la concesiuni.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”255 lei/lună. Nu au mai fost acte ediționale. 8 metri.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,
Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  146/2023  

 27. Proiect de hotărâre privind  aprobarea vânzării prin negociere directă a unui
imobil (teren) situat în Alba Iulia,str.Andrei Mureșanu, nr.85 
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou contracte patrimoniu -  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Marcel Jeler: ”Două treimi.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,
Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  147/2023  
 
 28.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
Prefectului județul Alba a cotei de  11/695 mp teren intravilan  înscris în CF.nr.72866
- C1-U54  Alba Iulia cu nr.topo.2528/a/30/VI situat în Alba Iulia, str.Gheorghe Șincai
nr.11, Bl.A7 , Ap.6, Jud. Alba  în favoarea numitei Gașpar Adela Monica
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem



obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Marcel Jeler: ”Majoritate absolută.”
 Alexandru Nicola: ”Atribuire prin ordin al prefectului.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,
Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  148/2023 
 
 29. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.101583 în suprafaţă de 82 mp, aferent străzii
Alexandru  Odobescu  aflat  în  proprietatea  numiților  Șteau  Marcel-Lucian,  Șteau
Ramona-Violeta, Colcer Adrian și Colcer Florina  

 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de
specialitate.

 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.

 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

 Marcel Jeler: ”Majoritate absolută.”
 Alexandru Nicola: ”Avem o donație făcută Municipiului Alba Iulia a suprafeței

de 82 mp a unui imobil aferent străzii Alexandru Odobescu.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?

Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa

Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu
Dana Elisabeta, Popescu Emil Antoniu, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu
Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  149/2023 

30. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia,
a unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.116472  în suprafaţă de 49 mp, aferent străzii
Viadana  aflat  în  proprietatea  numiților  Dimofte  Gabriel-Eugen  și  Dimofte  Delia-
Lucreția
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.



 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Marcel Jeler: ”Majoritate absolută.”
 Alexandru Nicola: ”O donație de 49 mp – teren aferent străzi Viadana.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,   Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius,  Florea Paul Victor,  Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,
Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  150/2023 

 31.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
prefectului  județului  Alba  a  suprafeței  de  417  mp  teren  intravilan  înscris  în
CF.nr.72036 –  Alba  Iulia  cu  nr.topo.  2639/2/17/2/1  situat  în  Alba  Iulia,  str.Calea
Motilor nr.56, Jud. Alba  în favoarea numitilor Botnari Alexei și  Botnari Mihaela
Ioana
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru
cadastru  și  agricultură  -   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Marcel Jeler: ”Majoritate absolută.”
 Alexandru Nicola: ”Atribuire prin ordin al prefectului a cotei de 417 mp teren
aferent construcției.”
 Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul Victor, Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu Cornel  Stelian,  Stanciu Alin,
Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  151/2023 

 33.  Proiect  de  hotărâre  privind  alegerea  președintelui  de  ședința  care  va
conduce lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada aprilie –



iunie 2023 
 Se prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei   care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi disciplină, relaţii  cu publicul,  probleme ale minorităţilor,  apărarea ordinii  publice,
respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţeneşti a  avizat   favorabil  acest  proiect  de
hotărâre.
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și nu
avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Pleșa  Gabriel:  ”Algoritmul  ne  spune  că  USR-ul  va  trebui  să  propună  pe
următoarele trei luni.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Îl propun pe domnul Medrea Petru Gabriel președinte
de ședință pentru următoarele trei luni.”
 Alin  Stanciu:  „Dacă  mai  sunt  și  alte  propuneri?  Nu  sunt.  Cine  este  pentru?
Împotrivă? Abțineri?”
 Fiind supus la vot,  proiectul  cu propunerea  a  fost  votat cu 15 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Paul
Victor, Fulea Ioan,  Gavrilă Paven Ionela,  Horșa Ionuț, Medrea Bogdan, Medrea Petru
Gabriel,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Popescu  Emil  Antoniu,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel
Stelian, Stanciu Alin,  Vârtei Sergiu Nicolae.„ 

 S-a adoptat Hotărârea nr.  152/2023  
 
 35.  Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  proiectului  cadru   ”Alba  Iulia  are
Skepsis pentru anul 2022”.
 Se dă cuvântul d-nei Maria Seeman – manager public – care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-
sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  
 Maria Seeman: ”Grupul Skepsis a devenit o carte de vizită și cred că în materiale
ați găsit toate informațiile.”

Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru?
Împotrivă? Abțineri?”

 Fiind  supus  la  vot,
proiectul  a fost votat cu



15  voturi  pentru
Bucureștean  Narcisa
Ioana,   Dumitru  Nicolae
Alexandru,  Filimon
Marius,  Florea  Paul
Victor,  Fulea  Ioan,
Gavrilă  Paven  Ionela,
Horșa  Ionuț,  Medrea
Bogdan,  Medrea  Petru
Gabriel,  Nanu  Dana
Elisabeta,  Popescu  Emil
Antoniu,  Rotar  Corina,
Sandu  Cornel  Stelian,
Stanciu  Alin,   Vârtei
Sergiu Nicolae.„ 

 S-a  adoptat  Hotărârea
nr.  153/2023 

 61. Diverse 

  1. Marcel Jeler: ”La punctul nr. 1 de la Diverse avem raportul de activitate
(nr. 31087/20. 03. 2023) al domnului primar privind starea economică, socială și de
mediu a Municipiului Alba Iulia.” 

 Valentin Onișoru: ”Următoarele puncte de la diverse 
 2. Avizează amplasamentul propus pentru "CONSTRUIRE STAȚIE DE BAZA
PENTRU SERVICII DE COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia,
Extravilan, CF 75078
 3. Avizează amplasamentul propus pentru "CONSTRUIRE STAȚIE DE BAZA
PENTRU SERVICII DE COMUNICAȚII ELECTRONICE" - Municipiul Alba Iulia,
Extravilan, CF 84069
 4.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "CONSTRUIRE  STRUCTURI
SUPORT  PENTRU  STAȚII  DE  BAZA  ȘI  INSTALARE  ECHIPAMENTE  DE
TELEFONIE MOBILĂ" -  Municipiul  Alba  Iulia,  Str.  MIHAI  VITEAZU,  nr.  31,
județul Alba
 5.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "CONSTRUIRE  STRUCTURI
SUPORT  PENTRU  STAȚII  DE  BAZA  ȘI  INSTALARE  ECHIPAMENTE  DE
TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bulevardul ÎNCORONĂRII, nr. 3,
județul Alba
 6.  Avizează amplasamentul  propus  pentru  "AMPLASARE  STAȚIE  FIXĂ
TELEFONIE MOBILĂ" - Municipiul Alba Iulia, Bd-ul REVOLUȚIEI 1989, nr. 85,
Bl. MV7, județul Alba
 7. Avizează amplasamentul propus pentru "MONTARE SIGLE ROTARY LA
INTRĂRILE  DINSPRE  TEIUȘ  ȘI  SEBEȘ"  -  Municipiul  Alba  Iulia,  str.



ALEXANDRU IOAN CUZA și șoseaua E81, județul Alba, 
se referă la montarea unor antene. Am început deja cu o antenă. Două sunt în

extravilan.  Lângă PUZ Șeigău.  Nu este nimic construit  în zonă.  Discutabile ar fi,
sincer, ca și poziție  cele de pe Casa de Cultură a Sindicatelor. Eu am o propunere. Să
fie îmbrăcate și într-un mash cu loggo orașului.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Aș vrea să ne confirme domnul Onișoru. Este un studiu
comandat, făcut de către DSP? Sau de impact.”
 Valentin Onișoru: ”Da. Studiu de impact  comandat de către cei  care vor să
amplaseze.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și de către cine a fost făcut studiul de impact? Că e
foarte important. Un DSP la nivel județean sau firme private?”
 Valentin Onișoru: ”Firme private.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Aici e o discuție. Nu că nu aș avea încredere în firmele
private. Eu vă spun că cele mai bune în instanțele de judecată sunt studiile făcute de
DSP. Sunt cele mai bune. Sunt principalele chestiuni pe care trebuie să le verificați.”
 Valentin Onișoru: ”În zonă sunt deja montate. Singura chestiune ar fi aspectul
vizual.”
 Medrea  Bogdan:  ”Ia  uitați-vă  cum arată  Hotel  Cetate,  dacă  tot  e  vorba  de
vizual.”
 Marius Filimon: ”Mai am o singură chestiune, Valentin. Trebuie să fim atenți la
punctul 6. Este vorba de blocul MV7 care a fost reabilitat prin programul național.
Amplasarea acestei antene, probabil va afecta lucrările. Trebuie să vedem dacă nu
pierdem garanția dată de constructor. Aici sa fiți atenți. Vă rog. Atenție când dăm
avizul, să nu facem vreo greșeală.” 
 
 Alin Stanciu: ”Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, declar şedinţa închisă.”

Alba Iulia,  28 martie 2023

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general
                        Consilier                                                     Marcel Jeler 
                       Alin Stanciu

 


